


ភាពល្អឥតខ្ចោះ

 ...ហើយនៅទីនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំជាមួយអ្នក។ ហើយឥឡូវនេះមុនពេលអធិប្បាយ ខ្ញុំមានមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះនៅលើវេទិកាយប់នេះ លោកបណ្ឌិត លី វេល មកពីព្រះវិហារ បាទីស្ទទីមួយ នៅលីម៉ា រដ្ឋ អូហៃយ៉ូ ដែលជាអ្នកឧបត្ថម្ភរបស់ខ្ញុំឯកិច្ចប្រជុំនៅលីម៉ា។ ខ្ញុំបានសំណូមពរឱ្យគាត់ មកយប់នេះ បើគ្រាន់តែនិយាយមួយម៉ាត់ពីទៅកាន់ក្រុមជំនុំ ប្រហែលជាទាក់ទងនឹងការប្រជុំនៅលីម៉ា សម្រាប់ពេលបន្ទាប់ប្រសិនបើទៀត។ ហើយខ្ញុំរីករាយដែលបានណែនាំអ្នកនៅយប់នេះ លោកគ្រូពេទ្យ លី វេល អ្នកបាទីស្ទម្នាក់ទៀតដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។]

- 2 អាម៉ែន។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្អូន បងប្រុស វេល។
- 3 នោះពិតជាមានអំណរខ្លាំងសម្រាប់គ្រូគង្វាលបាទីស្ទ មែនទេ? យើងសប្បាយចិត្តណាស់ដែលមានបងប្រុស វេល នៅជាមួយយើង។ ហើយប្រាកដណាស់ ទ្វារបើកចំហសម្រាប់គាត់ដើម្បីត្រលប់មកលេងយើងគ្រប់ពេលដែលគាត់អាចធ្វើបាន។ ហើយឥឡូវនេះយប់នេះ...

យប់ថ្ងៃស្អែកគឺជា—ទីបញ្ចុះសពរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

- 4 ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យគឺជាកម្មវិធីម៉ោងប្រាំមួយព្រឹកថ្ងៃរះ។ ហើយខ្ញុំជឿថាបងប្រុសបានប្រកាសផ្នែកបន្ថែមនៃកម្មវិធី។

ឥឡូវនេះ ចូរយើងអធិស្ឋានមួយភ្លែត។

- 5 សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គគឺជាសេចក្តីពិត ហើយយើងខ្ញុំសូមអរព្រះគុណចំពោះមនុស្សដែលបានដោះស្រាយវា ដោយមិនភ័យខ្លាចដូចដែលពួកគេផ្តល់ឱ្យប្រជាជន។ ហើយនៅពេលយើងបើកព្រះគម្ពីរនៅយប់នេះ ឬត្រឡប់ទៅទំព័ររបស់វាវិញ សូមឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយបើកព្រះបន្ទូលនៃការយល់ដឹងដល់យើង។ តាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងសូមវា។ អាម៉ែន។

- 6 យប់ដ៏អស្ចារ្យនេះ ដែលយើងកំពុងប្រារព្ធពិធី នៃការឆ្កាងនៃព្រះអម្ចាស់ដ៏មានពររបស់យើង ខ្ញុំចង់អាននៅយប់នេះពីបបួរមាត់ដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់

ជាព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់បានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅរបស់ទ្រង់។ នៅក្នុងសាវ័ក
ម៉ាថាយ ជំពូកទី៤ យើង...និង ខទី ៤៧ និង ៤៨ យើងអាននេះ៖

*ហើយបើអ្នករាល់គ្នាគំនាប់តែបងប្អូនអ្នកប៉ុណ្ណោះ នោះតើបានធ្វើអ្វី
ប្លែកពីគេ។ ឯពួកសាសន៍ដទៃ តើមិនប្រព្រឹត្តដូចគ្នាទេឬអី?*

*ដូច្នោះ ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានគ្រប់លក្ខណ៍ ដូចព្រះវរបិតានៃអ្នក ដែល
គង់នៅស្ថានសួគ៌ ទ្រង់គ្រប់លក្ខណ៍ដែរ។*

7 ហើយយប់នេះ ពួកយើងបានប្រាប់ថា យើងនឹងនិយាយលើប្រធានបទ
នៃគ្រប់លក្ខណ៍។ ឥឡូវនេះយើង...វាហាក់បីដូចជាអត្ថបទដ៏ចម្លែកមួយដែលត្រូវ
យកសម្រាប់យប់នៃការឆ្កាងរបស់ព្រះអម្ចាស់របស់យើង។ ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះ ប្រហែលជា
អ្នកបានស្តាប់រឿង ហើយបានលឺសារផ្សេងៗ និងអ្នកនាំសារ របៀបដែលពួកគេ
បានបង្ហាញពីថ្ងៃដ៏អាក្រក់នោះ នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងបានសុគត
សម្រាប់អំពើបាបនៃពិភពលោក។ ដូច្នោះ ខ្ញុំបានជ្រើសរើសនាយប់នេះ ដើម្បី
ដើរជុំវិញផ្លូវផ្សេង ដើម្បីទៅដល់វា ដូច្នោះ វានឹងខុសគ្នាបន្តិច ហើយអាចនឹងធ្វើ
ឱ្យអ្នកស្រស់ស្រាយបន្តិច។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានប្រទានពរ
បំផុសព្រះបន្ទូលឥឡូវនេះ នៅពេលយើងប្រឹងប្រែងដើម្បីនាំយកវាមក។

8 ព្រះទាមទារភាពគ្រប់លក្ខណ៍។ យើងចង់ចាំក្នុងចិត្តថា គ្មានអ្វីដែល
គ្រាន់តែជាផ្នែកមួយដែលអាចចូលទៅនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះបានទេ។ វាត្រូវតែ
គ្រប់លក្ខណ៍ ការថ្វាយបង្គំរបស់យើង អ្វីគ្រប់យ៉ាង។

9 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសួនច្បារអេវ៉ែដេន ព្រះមានអ័ដាម និងអេវ៉ានៅក្នុងសួនច្បារ។
ហើយពួកគេបានប្រព្រឹត្តអំពើបាប និងបំពានលើក្រឹត្យវិន័យរបស់ព្រះ ដោយ
អំពើបាប ការមិនស្តាប់បង្គាប់។ ហើយពេលដែលអំពើរំលងមកដល់ ការមិនស្តាប់
បង្គាប់គឺជាការបំពានច្បាប់។ ហើយក្រឹត្យវិន័យរបស់ព្រះទ្រង់បរិសុទ្ធ គឺបរិសុទ្ធ
ឥតសៅហ្មង ដូច្នោះ គ្មានកន្លែងនៃភាពមិនបរិសុទ្ធអាចឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់
ទ្រង់បានឡើយ។ ដូច្នោះ បើបាបមកក្នុងលោកដោយការរំលង បន្ទាប់មកអំពើបាប
ត្រូវតែដោះស្រាយ មុនពេលដែលមនុស្សមានបាបអាចឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់
ព្រះ។

10 ឥឡូវនេះបើគ្មានច្បាប់ទេ នោះក៏គ្មានយុត្តិធម៌ដែរ។ ប៉ុន្តែច្បាប់ទាមទារ ឬ យុត្តិធម៌ទាមទារច្បាប់។ ហើយច្បាប់នៅពេលដែលវា—វាត្រូវបានអំពាវនាវ វាជា គ្រោងការណ៍នៃភាពយុត្តិធម៌។

11 ឥឡូវនេះ តាមច្បាប់ គ្មានសាច់ឈាមអ្វីត្រូវបានសង្គ្រោះឡើយ។ ឥឡូវនេះ ច្បាប់មិនអាចសង្គ្រោះយើងបានទេ។ ច្បាប់គ្រាន់តែជារឿងដែលចាប់យើងដាក់គុក ប៉ុន្តែវាគ្មានអំណាចលោះទេ។ ក្រឹត្យវិន័យគ្រាន់តែបង្ហាញយើងថាយើងជាមនុស្ស មានបាប ហើយថ្កោលទោសយើង។ នោះជាអ្វីដែលច្បាប់ត្រូវធ្វើ។ វាគឺដើម្បីនាំមក នូវការថ្កោលទោស ឬដើម្បីបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលកំហុសប៉ុនោះ។ ដូច្នេះ ច្បាប់ ខ្លួនឯងមិនអាចសង្គ្រោះបានទេ។ វាគ្រាន់តែអាចកាត់ទោសបាន។

12 ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បរិសុទ្ធ និងយុត្តិធម៌ ទ្រង់ត្រូវតែមានការកាត់ទោស។ ទ្រង់ត្រូវកាត់ទោសមនុស្សមានបាប ព្រោះគាត់បានហួសព្រំដែននៃព្រះគុណ ហើយបានក្លាយជាពលរដ្ឋដែលបំពានច្បាប់។ បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវតែត្រូវបាន ដោះស្រាយ។

13 ហើយច្បាប់នីមួយៗមានទោស ព្រោះទោសនៃការបំពានច្បាប់របស់ព្រះគឺការ ស្លាប់។ ហើយវាត្រូវតែព្យាករណ៍ពីសេចក្តីស្លាប់ដល់ពូជមនុស្ស។ ហើយពូជមនុស្ស ទាំងអស់ស្ថិតនៅក្រោមការពិន័យនៃច្បាប់នេះ។

14 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្នកជាម និងអេវ៉ាបានធ្វើបាប វាគ្មានផ្លូវទេ គ្មាន មធ្យោបាយដោះស្រាយផ្សេងទៀតដែលពួកគេអាចឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ ម្តងទៀតទេ លើកលែងតែអំពើបាបនេះត្រូវបានដោះស្រាយ។ ហើយគ្មានមនុស្ស ណាអាចប្រព្រឹត្តអំពើបាបគ្រប់ប្រភេទបានឡើយ ទោះតូច ឬធំប៉ុណ្ណាក៏ដោយ អំពើបាបរបស់បុគ្គលត្រូវតែដោះស្រាយ មុនពេលអ្នកដែលប្រព្រឹត្តអំពើបាបនោះ អាចឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះដ៏បរិសុទ្ធ។

15 ដូច្នេះ ពេលអ្នកជាមនិងអេវ៉ាបានប្រព្រឹត្តអំពើខុសឆ្គង ហើយបានប្រព្រឹត្តខុស នឹងច្បាប់ នោះពួកគេត្រូវទទួលទោសប្រហារជីវិត។ ហើយច្បាប់ត្រូវតែអនុវត្ត ដូច្នេះ វាបានដាក់មនុស្សជាតិទាំងអស់ឲ្យស្ថិតនៅក្រោមទោសនៃការស្លាប់។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងអាចតាំងចិត្តបានមួយសន្ទុះឥឡូវនេះ នៅក្នុងគំនិតរបស់យើង ហើយក្រឡេកមើលរូបភាពដ៏អស្ចារ្យនេះ ហើយត្រូវចាំថា មនុស្សគ្រប់រូបនៅទីនេះ ត្រូវបានរួមបញ្ចូលក្នុងរឿងនេះ។ មនុស្សប្រុសស្រីគ្រប់រូប កុមារត្រូវរាប់បញ្ចូលក្នុង

ទោសស្លាប់ដោយការរំលងលើពូជមនុស្សរៀងមក អំដាម ដោយការរំលងរបស់
គាត់ យើងរាល់គ្នាបានធ្លាក់ខ្លួនជាជនរងគ្រោះនៃអំពើបាប។

16 ហើយអំពើបាបត្រូវតែដោះស្រាយ។ ដូច្នេះហើយ ព្រះ ទ្រង់នៅក្នុងភាព
គ្មានដែនកំណត់ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់...
ក្រឹត្យវិន័យគឺញែកមនុស្សមានបាបចេញពីអ្នកបង្កើតរបស់គាត់ បន្ទាប់មកគាត់
ត្រូវវិនាស ហើយវិនាសទាំងស្រុង វានឹងគ្មានផ្លូវសម្រាប់គាត់ត្រឡប់មកវិញទេ
លុះត្រាតែអំពើបាបនោះត្រូវបានដោះស្រាយ។ ហើយវាងាយស្រួលណាស់ក្នុង
ការជឿលើការបំផ្លាញមនុស្សមានបាបនៅចុងបញ្ចប់ ដ្បិតគាត់ត្រូវបានបំបែកចេញ
ពីវត្តមានរបស់ព្រះជារៀងរហូត។

17 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់អំពើបាបនេះ។ ហើយរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់
មានព្រះហឫទ័យយុត្តិធម៌ ហើយទ្រង់មិនអាចធ្វើអ្វីផ្សេងទៀតបានឡើយ ក្រៅតែពី
មានភាពយុត្តិធម៌ ដ្បិតទ្រង់គឺជាធនធាននៃយុត្តិធម៌ទាំងអស់ ពេលនោះទ្រង់នឹង
មិនមានអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ ក្រៅពីដាក់ទោសចំពោះការបំពាននេះ។ ហើយទោស
គឺការស្លាប់ ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “ថ្ងៃណាដែលអ្នកបរិភោគវា ថ្ងៃនោះអ្នកនឹងត្រូវ
ស្លាប់។” ឥឡូវនេះ វាជារូបភាពងងឹតដែលយើងមាននៅទីនេះ។

18 ប៉ុន្តែបើយើងត្រឡប់ទៅក្រោយបន្តិចទៀត ហើយស្វែងយល់ពីលក្ខណៈរបស់
ព្រះ ព្រះគម្ពីរច្រាប់យើងយ៉ាងច្បាស់លាស់ថា “ព្រះជាសេចក្តីស្រឡាញ់។” ប៉ុន្តែ
ទោះបីជាមានសេចក្តីស្រឡាញ់ក្តី ទ្រង់ត្រូវតែត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នេះ ក្តីស្រឡាញ់មិនមែន
មានន័យថាគ្រាន់តែជារឿងដែលអាចលេងសើចបាននោះទេ។ សេចក្តីស្រឡាញ់
គឺជាយុត្តិធម៌របស់ព្រះ។

19 ពេលនេះ ព្រះទ្រង់ទតឃើញថាកូនចៅរបស់ទ្រង់បានប្រព្រឹត្តល្មើសនឹងក្រឹត្យ
វិន័យរបស់ទ្រង់ ហើយថាពួកគេត្រូវស្លាប់ដោយសេចក្តីស្លាប់ បន្ទាប់មកអំនាច
ក្តីស្រឡាញ់បានចូលមកនាំផ្លូវ។ ត្បិត ព្រះបានទតឃើញថា កូនៗទាំងនេះនឹង
ត្រូវវិនាសទាំងស្រុង ពីវត្តមានរបស់ទ្រង់។ គ្មានអ្វីត្រូវធ្វើទៀតទេ ព្រោះពួកគេបាន
បំពានលើក្រឹត្យវិន័យរបស់ទ្រង់ ហើយទោសនៃក្រឹត្យវិន័យរបស់ទ្រង់គឺការស្លាប់។

20 ហើយបន្ទាប់មកសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះបានចេញទៅលើវាស្រ្តរបស់
ទ្រង់។ ហើយនៅពេលដែលសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាពត្រូវបានព្យាករណ៍
ព្រះគុណអធិបតេយ្យបង្កើតវត្តនៃសេចក្តីស្រឡាញ់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ ដោយ

ការដឹងទុកជាមុន នៅពេលដែលទ្រង់ស្រឡាញ់ពូជសាសន៍របស់ទ្រង់យ៉ាងល្អ ប៉ុន្តែ ដោយការពិន័យ ទ្រង់បានធ្វើឲ្យការស្លាប់ជំនួសបានកើតឡើងនៅក្នុងសួនអេដែន។ នោះគឺ ទ្រង់បានជំនួសអ្នកគ្មានទោស ជាកូនចៀមតូចមួយដែលមិនស្គាល់បាប ហើយវាបានទៅជំនួស ធ្វើការហើយស្លាប់ជំនួសមនុស្សមានបាប។ ហើយវាជាកូនចៀមដែលត្រូវគេសម្លាប់ ដើម្បីក្តោបក្តាប់ជីវិតនៃវាស្រូវរបស់ទ្រង់។

21 តាមរយៈព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ពួកគេបានថ្វាយឈាមកូនចៀម និងពពែចៀម គោឈ្មោល និងគោក្រមុំ ឱ្យស្លាប់ជំនួស។ ប៉ុន្តែ ទាំងអស់នៅក្នុងដែនដីអស្ចារ្យរបស់ព្រះ នៅក្នុងចិត្តរបស់ទ្រង់វិញ វត្ថុពិតដែលនឹងមកដល់ គឺ...ពួកវាជាស្រមោលនៃវត្ថុពិតដែលនឹងមកដល់។ ហើយវត្ថុពិតនឹងមកដល់ គឺជាព្រះរាជបុត្រាតែមួយគត់របស់ទ្រង់។ កូនចៀមទាំងអស់ដែលងាប់គឺគ្រាន់តែជាស្រមោលប៉ុណ្ណោះ។ ហើយស្រមោលមួយគ្រាន់តែជាផ្នែកអវិជ្ជមាននៃវត្ថុមួយ។ ហើយពួកគេគ្រាន់តែនិយាយអំពីការមកដល់នៃកាលវិប្បិនោះ។

22 ឥឡូវនេះសម្រាប់រូបភាពមួយនេះ សូមបើកព្រះគម្ពីររបស់យើងទៅកាន់គម្ពីរហេព្រើរ ហើយយកទៅទីនេះនូវអ្វីដែលប៉ុល ដែលជាសាវ័កដ៏អស្ចារ្យកំពុងនិយាយដោយព្យាយាមបំបែករឿងទាំងនេះសម្រាប់យើង។ នៅក្នុងជំពូកទី១០ នៃព្រះគម្ពីរហេព្រើរ យើងអានរឿងនេះ។

23 ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ព្រះបន្ទូល! ព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយខ្ញុំចូលចិត្តអានវានៅមុខក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ពីព្រោះខ្ញុំដឹងថានៅក្នុងការជំនុំជម្រះ ខ្ញុំនឹងឈរជាមួយនឹងពួកគេ។ ហើយខ្ញុំត្រូវផ្តល់ទីបន្ទាល់។ ដូច្នេះ ប្រសិនបើខ្ញុំយកវាចេញពីព្រះបន្ទូល នោះខ្ញុំនឹងមិនមានទោសទេ ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះជាអ្នកទទួលខុសត្រូវចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

24 យើងឃើញច្រើនណាស់សព្វថ្ងៃនេះ អំពីអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ ជាដើម ការកសាងបុគ្គលិកលក្ខណៈ។ អូ វាជារឿងគួរឲ្យអាម៉ាស់ណាស់! ហើយយើងរកឃើញថា នៅក្នុងការចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ យើងចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយអ្នករកឃើញត្រួតង្វាលជាក់លាក់មួយ គាត់មានសកម្មភាពប្លែកៗខ្លះអំពីគាត់អារម្មណ៍តិចតួច។ ប្រសិនបើអ្នកមិនកត់សំគាល់ទេ ក្រុមជំនុំទាំងមូលនឹងទទួលវិញ្ញាណនោះ។ ប្រសិនបើគាត់គ្រាន់តែរំជួលចិត្តតិចតួច ឬក៏ត្រូវកំហុស ឬមានរឿងចម្លែកខ្លះ មែនហើយ ក្រុមជំនុំទាំងមូលនឹងទទួលយកវា។ ហើយយើងមានថ្ងៃនេះ

នៅក្នុងព្រះវិហារទំនើបរបស់យើងទៅកន្លែងដែលវាមានអារម្មណ៍ និងរឿងតូចតាច ដូចនោះ។ ហើយវាមានការភ័ន្តច្រឡំបែបនេះ! ប៉ុន្តែ អូ បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់ របស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើមានពេលណាមួយដែលយើងគួរតែនៅលើព្រះបន្ទូល នោះគឺ ថ្ងៃនេះ!

25 អ្នកឃើញទេ ខ្ញុំចង់ឈរនៅឯទីជំនុំជំរះ ហើយដឹងថាខ្ញុំមានអ្វីមួយនៃការ បើកសម្តែងដ៏ចម្លែកខ្លះ ហើយបានបំភាន់មនុស្ស។ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យពួកគេមានស្មារតី លើសកម្មភាពរបស់ខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេមានព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ តាមរយៈ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលបង្កើតសេចក្តីពិត។

26 ដូច្នោះ ក្នុងឱកាសដ៏អស្ចារ្យនៅយប់នេះ ខ្ញុំចង់អានពីព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្ប របស់ព្រះ។ ឥឡូវយើងដឹងថាច្បាប់មានជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ ប៉ុន្តែច្បាប់មិនអាច ដកបាបចេញបានឡើយ។ ដូចខ្ញុំបាននិយាយកន្លងមក វាគ្រាន់តែជាផ្ទះគុក ប៉ុណ្ណោះ។ វាគឺជាអ្នកស៊ើបអង្កេតដ៏អស្ចារ្យដែលបានប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលអ្នកបាន ធ្វើ ប៉ុន្តែមិនមានមធ្យោបាយដោះស្រាយដើម្បីបញ្ជូនអ្នកទេ។ វាជាក់អ្នកនៅក្នុង ហាងបញ្ជាំ ប៉ុន្តែមិនមានអ្នកប្រោសលោះដើម្បីយកអ្នកចេញជាមួយនឹងវា។ វា គ្រាន់តែដាក់គុកអ្នក ដើម្បីអោយអ្នកដឹងថាអ្នកជាមនុស្សមានបាប។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវ សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងហេព្រើរ ជំពូកទី១០ ដូចយើងបានអាន។

ដ្បិតឯក្រឹត្យវិន័យ ដែលមានតែស្រមោល ពីសេចក្តីល្អដែលត្រូវមក មិនមែនជាតួរបស់សេចក្តីទាំងនោះទេ...

27 សូមចាំថា វាជាស្រមោលនៃរូបភាពដែលនឹងមកដល់។ ស្រមោលគ្រាន់តែ ណែនាំថាមានរូបភាពធ្វើឱ្យមានស្រមោល។ “ស្រមោលពីសេចក្តីល្អដែលត្រូវមក មិនមែនជាតួរបស់សេចក្តីទាំងនោះទេ...” សូមចំណាំ “ជាតួប...”

...តួរបស់សេចក្តីទាំងនោះទេ នោះពុំអាចនឹងធ្វើឱ្យពួកអ្នក ដែលចូលមកថ្វាយយញ្ញបូជា... ដដែលៗ រាល់តែឆ្នាំជានិច្ច បាន គ្រប់លក្ខណ៍ឡើយ។

28 ឥឡូវនេះ ព្រះ នៅដើមដំបូងទាមទារភាពគ្រប់លក្ខណ៍។ ព្រះយេស៊ូវ នៅពេល ដែលទ្រង់យាងមកផែនដី ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរអ្នករាល់គ្នាបានគ្រប់លក្ខណ៍ ដូច ព្រះដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌គឺគ្រប់លក្ខណ៍ដែរ។” ហើយច្បាប់ដែលជាស្រមោល

នៃអ្វីដែលនឹងមកដល់ នោះមិនអាចធ្វើឲ្យអ្នកគោរពប្រណិប័តន៍បានគ្រប់លក្ខណ៍ឡើយ។ តើអ្នកយល់នូវរូបភាពនេះទេ? ឥឡូវយើងទៅកាន់វាម្តងទៀត ដូច្នេះអ្នកនឹងប្រាកដថាមិនខកខានវាទេ។ ព្រះទាមទារភាពបរិសុទ្ធជ៏គ្រប់លក្ខណ៍។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចឈរនៅក្នុងរូបភាពរបស់ទ្រង់បានឡើយ ដោយមានអំពើបាបតិចតួចមួយ។ ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើជាសាក្សីដូចគ្នា ហើយមានបន្ទូលថា “ត្រូវឱ្យបានគ្រប់លក្ខណ៍ ដូចជាព្រះនៅស្ថានសួគ៌ទ្រង់គ្រប់លក្ខណ៍ដែរ។”

29 ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ច្បាប់ពុំអាចនឹងធ្វើឲ្យពួកអ្នក ដែលចូលមកថ្វាយយញ្ញបូជាបានគ្រប់លក្ខណ៍ឡើយ។” ហើយ ច្បាប់មិនអាចល្អឥតខ្ចោះបានទេ។ វាគ្រាន់តែជាទ្រនិចប៉ុណ្ណោះ។ យញ្ញបូជាទាំងនេះ ដែលធ្វើឡើងដាវៀងរាល់ឆ្នាំ មិនអាចធ្វើឲ្យអ្នកថ្វាយបង្គំគ្រប់លក្ខណ៍នោះទេ។ ដូច្នេះហើយ គ្មាននរណាម្នាក់នៅក្រោមច្បាប់ ឬរក្សាច្បាប់ ឬនៅក្រោមស្រមោល អាចគ្រប់លក្ខណ៍នោះទេ។

ដ្បិត (ខទី២) ដ្បិតបើបាន តើគេមិនបានលែងថ្វាយទេឬអី?...

30 ប្រសិនបើមានអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានដើម្បីធ្វើឱ្យខ្លួនខ្ញុំគ្រប់លក្ខណ៍នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ ពេលនោះ ព្រះគ្រីស្ទមិនចាំបាច់សុគតជំនួសខ្ញុំទេ។ ប្រសិនបើមានរឿងមួយដែលអ្នកអាចធ្វើបាន នោះជាអ្វីដែលមានប្រយោជន៍នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ នោះព្រះគ្រីស្ទបានសុគតដោយឥតប្រយោជន៍ហើយ។ គ្មានការរក្សាច្បាប់ គ្មានគំនិតស្របច្បាប់របស់អ្នក គ្មានភាពបរិសុទ្ធផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក គ្មានអ្វីដែលអ្នកអាចឈប់ធ្វើ ឈប់កុហក ឈប់លួច ឈប់ដក់បារី ឈប់ទៅមើលរូបភាពបង្ហាញ នៅតែវង្វេង។ គ្មានអ្វីអាចធ្វើបានទេ! ចូលរួមព្រះវិហារ ពិធីសាសនា ពិធីផ្សេង បុណ្យជ្រមុជទឹក បញ្ញត្តិរបស់ព្រះវិហារ ការអានគោលលទ្ធិ ការនិយាយនៃការអធិស្ឋាន រឿងទាំងអស់នោះនឹងមិនរាប់បញ្ចូលអ្វីទាំងអស់។ អ្នកបាត់បង់! អ្នកមិនអាចធ្វើអ្វីមួយក្នុងខ្លួនអ្នកបានឡើយ ដ្បិតអ្នកជាមនុស្សមានបាបដែលស្ថិតនៅក្រោមការផ្តន្ទាទោស។ ហើយគ្មានផ្លូវក្នុងខ្លួនឯង ឬជំនឿណាមួយ ឬអ្វីដែលអ្នកអាចធ្វើ ឬគិតនោះឡើយ ពីខ្លួនអ្នក នោះអាចជារឿងមួយនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រោះអ្នកគឺជាមនុស្សមានបាបដែលតាំងពីចាប់ផ្តើមដំបូង។

31 ហើយព្រះគម្ពីរបានប្រកាសថា យើងទាំងអស់គ្នាបានកើតនៅក្នុងអំពើបាបដែលមានរាងជាអំពើឧទ្ធរិត ចូលមកក្នុងពិភពលោកដែលនិយាយកុហក។ ហើយ

ព្រះជាម្ចាស់មិនអាចយកមនុស្សម្នាក់ទៅស្លាប់សម្រាប់ម្នាក់ទៀតបានទេ ពីព្រោះ មនុស្សម្នាក់ក៏មានទោសដូចគ្នាដែរ។ ក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះអង្គនោះ អាចារ្យក៏តក្កង លោកនេះ មានទោសដូចអ្នកទាបបំផុតហើរក្នុងក្រុង។ ម្នាក់មិនអាចមានដង្ហាយ ធួនសម្រាប់អ្នកដទៃបានទេ។

32 ដូច្នោះ ទ្រង់បានយកជីវិតសត្វដ៏ឥតទោសមួយ គឺកូនចៀមតូចមួយ។ ហើយ នៅក្រោមគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ច្បាប់គឺនៅពេលដែលបុរសម្នាក់បានធ្វើបាបគាត់បាន នាំកូនចៀមទៅអាសនៈ។ និយាយថាបើគាត់បំពានបញ្ញត្តិណាមួយ គាត់យកកូន ចៀមមកដាក់លើអាសនៈ គាត់បានដាក់ដៃលើកូនចៀម ហើយគាត់បានសារភាព អំពីបាបរបស់គាត់ថា គាត់ខុស ហើយដឹងថាគាត់មានកំហុស។ នែ...និងជា... ច្បាប់តម្រូវឱ្យស្លាប់។ ហើយគាត់បានយកកូនចៀមមកស្លាប់ជំនួសគាត់។ ហើយ នៅពេលដែលគាត់...កាត់បំពង់ករបស់សត្វតូច ហើយវាចាប់ផ្តើមកន្ត្រាក់ជើងតូច របស់វា និងហូរឈាម។ បើធ្លាប់ឃើញកូនចៀមដែលគេសម្លាប់យំគួរឲ្យអាណិត! កូនចៀមតូចដ៏កំសត់នេះ ព្យាយាមរត់ចេញ ហើយសរសៃតូចៗរបស់វាត្រូវបាន កាត់។ ហើយពេលវាកន្ត្រាក់ហើយញាប់ញ័រ ហើយពេលវាតម្រង់ចេញ នោះក៏ លោតម្តងហើយម្តងទៀត ហើយឈាមក៏ហូរមក វាជះលើរោមចៀមតូចរបស់វា និង ដៃអ្នកថ្វាយយញ្ញបូជា។

33 ចំណែកអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះបានដឹងថា បានប្រព្រឹត្តអំពើជិតក្បត់ ភូតករ លួច ប្រព្រឹត្តខុសអ្វីក៏ដោយ ឬសូម្បីតែការគិតអាក្រក់ក៏ដោយ អ្វីក៏ដោយដែលវាស្ថិតនៅ ក្នុងស្រមោលតិចបំផុត គាត់មានទោសព្រោះវាជាធម្មជាតិរបស់គាត់។ គាត់ជា មនុស្សមានកំហុស មិនមែនដោយចេតនាទេ ប៉ុន្តែដោយធម្មជាតិ គាត់មាន កំហុស។ ហើយគាត់ត្រូវទទួលស្គាល់ថាកូនចៀមដ៏ស្អាតក្នុងនេះបានស្លាប់ជំនួស គាត់។ ហើយគាត់មានអារម្មណ៍សោកស្តាយចំពោះរឿងនោះ។

34 ប៉ុន្តែ ចៀមនោះបានស្លាប់ភ្លាមៗ ដោយឈាមរបស់កូនចៀមនៅនឹងដៃ គាត់ បានដើរចេញពីអាគារដោយបំណងប្រាថ្នាដដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ ដែលគាត់ មានតាំងពីដំបូង។ ហេតុអ្វី? ដោយសារតែជីវិតដែលនៅក្នុងកូនចៀមតូច...ជីវិត ស្ថិតនៅក្នុងឈាម។ ជីវិតរបស់អ្នកគឺនៅក្នុងឈាមរបស់អ្នក។ យើងដឹងរួចហើយ។ ហើយជីវិតនៅក្នុងឈាមរបស់កូនចៀមគឺជាជីវិតសត្វ ដូច្នោះ ពេលដែលសាច់ដុំតូច

របស់វាត្រូវបានខូច ហើយជីវិតបានចេញពីសត្វនោះ វាមិនអាចត្រឡប់មករកអ្នក
ថ្វាយបង្គំបានទេ ព្រោះអ្នកថ្វាយបង្គំគឺជាមនុស្ស។

35 ឈាមបានធ្វើជាការគ្របបាំងមួយ ប៉ុន្តែវាមិនអាចធ្វើឲ្យបានគ្រប់លក្ខណ៍ទេ
បុរសនោះបានចាកចេញពីអគារ ដោយបំណងប្រាថ្នាចង់ធ្វើបាប ដូចកាលពីដើម
មក។ ប៉ុន្តែ ការធ្វើបែបនេះ គាត់ទន្ទឹងរង់ចាំពេលមួយដែលនឹងមានកូនចៀម
ដ៏ល្អឥតខ្ចោះមកដល់។ ហើយគាត់បានធ្វើវានៅលើដង្កាយដុតព្រោះវាជារឺជី
តែមួយគត់ដែលគាត់បានដឹងអំពីវា។

36 ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលឈាមកំពុងហូរ ហើយជីវិតបានចេញពី
សត្វនោះ វាមិនអាចត្រឡប់មករកមនុស្សវិញបានទេ មួយគឺជាសត្វ មួយគឺជា
មនុស្ស សត្វគ្មានទោស ដល់មនុស្សមានទោស។

37 ប៉ុន្តែ ថ្ងៃមួយ ប្រហែលជាពីរពាន់ឆ្នាំមុន កូនចៀមរបស់ព្រះបានកើតនៅក្នុង
ស្តុកតូចមួយនៅលើច្រើហិម ហើយត្រូវបានគេដឹកនាំដូចជាចៀមទៅរកការសម្លាប់។
ប្រហែលជាមួយពាន់ប្រាំបួនរយឆ្នាំមុន រសៀលនេះនៅម៉ោងបីទៀបភ្លឺ ទ្រង់បាន
សុគត។ ហើយកូនចៀមរបស់ព្រះដែលគ្មានកំហុស និងគ្មានស្លាកស្នាមបានព្យួរ
នៅលើឈើត្នោតកាលវារី ហើយបានសុគតសម្រាប់មនុស្សមានបាបគ្រប់រូប។
ពេលដែលអ្នកថ្វាយបង្គំមកឯកូនចៀមនេះ ដោយសារជំនឿ! ហើយនេះគឺជា
ប្រភេទកូនចៀមផ្សេងៗ វាមិនមែនជាកូនចៀមដូចសត្វដទៃទៀតទេ។

38 គ្មានអ្នកណាអាចមកឯកូនចៀមនេះបានឡើយ លើកលែងតែព្រះទាញនាំ
គាត់ជាមុនសិន។ តើអ្នកឃើញអធិបតេយ្យភាពរបស់ព្រះទេ? អូ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវា
ធ្លាក់ចុះជ្រៅឥឡូវនេះ។ មើល។ ព្រះទ្រង់ជ្រាបថាទ្រង់មានចៀមនៅក្នុងលោកនេះ។
ទ្រង់បានដឹងថា ទ្រង់នឹងមានមនុស្សមកសង្គ្រោះ ហើយសេចក្តីស្រឡាញ់របស់
ទ្រង់បានមើលចុះ ហើយបានឃើញអ្នកដែលនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ ដូច្នោះ តាមរយៈ
ការដឹងទុកជាមុន ទ្រង់បានកំណត់ទុកក្រុមជំនុំមួយដើម្បីជួបទ្រង់នៅទីនោះ ដោយ
មិនមានស្នាមជ្រើរជ្រួញឡើយ។ ហើយប្រសិនបើព្រះតម្រូវឱ្យមានក្រុមជំនុំមួយ
ដោយគ្មានកន្លែងឬមានស្លាកស្នាម នោះទ្រង់ត្រូវមានអ្វីមួយដើម្បីធ្វើឱ្យមានរបៀប
នោះ។ ទ្រង់មិនអាចទាមទារវាទេ យុត្តិធម៌របស់ទ្រង់ ការវិនិច្ឆ័យរបស់ទ្រង់ មិនអាច
ឲ្យទ្រង់សុំរឿងបែបនេះបានទេ ប្រសិនបើគ្មានវិធីដើម្បីធ្វើវា។

39 ហើយមនុស្សមិនអាចធ្វើវាដោយខ្លួនឯងបានទេ។ គាត់គឺជាអ្នកបរាជ័យ
ទាំងស្រុង។ ព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ឃើញថាតាមរយៈច្បាប់ តាមរយៈចៅក្រម
និងតាមរយៈគម្ពីរសញ្ញាចាស់ទាំងអស់។ ទ្រង់បានចាត់ហោរា ទ្រង់បានចាត់
មនុស្សសុចរិតមក ហើយគេបានដឹងថា គ្រប់គ្នាបរាជ័យ។

40 ដូច្នោះ ព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនមកពីច្រកនៃសិរីល្អ ជាព្រះរាជបុត្រាបង្កើត
តែមួយរបស់ទ្រង់ មកជំនួសយើង។

41 សូមចាំថា ប្រសិនបើទ្រង់មានបន្ទូលឱ្យសម្តេចប៉ាបនៃទីក្រុងរ៉ូមទទួលយក
វា នោះគាត់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ប្រសិនបើទ្រង់មានបន្ទូលឱ្យអាចារ្យនៃទីក្រុង
ខែតដើប៊ីធ្វើវា នោះគាត់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងអំពាវនាវ
ដល់លោកឪពុកដ៏បរិសុទ្ធបំផុត ឬប៊ីស្ស៊ុពនៃពិភពលោក នោះគាត់មិនអាចធ្វើវា
បានទេ។ គាត់នឹងត្រូវបានគេច្រានចោលដូចយូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត។ គាត់មិនអាច
ធ្វើវាបានទេព្រោះគាត់ “កើតក្នុងបាប មានរាងជាទុច្ចរិត មកក្នុងលោកនិយាយ
កុហក” ហើយត្រូវការដង្ហោយជួនសម្រាប់ខ្លួនគាត់។

42 ហាលេលូយ៉ា! ប៉ុន្តែ មានម្នាក់មកពីមាត់ទ្វារនៃសិរីល្អ គ្មានអ្នកដទៃទៀតទេ
មិនមែនជាមនុស្សល្អ មិនមែនជាសាសន៍យូដា ឬសាសន៍ដទៃឡើយ។ ទ្រង់មិន
ទាបជាងព្រះដ៏មានមហិទ្ធិឬទ្ធិទេ ដែលលាក់ខ្លួននៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ទ្រង់
បានយាងមក ទ្រង់ផ្ទាល់ ដើម្បីថ្វាយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ដ្បិតវាមិនបានមក
តាមរយៈការរួមភេទនោះទេ។ ការរួមភេទមិនមានជាប់ពាក់ព័ន្ធជាមួយវាទេ។ ប៉ុន្តែ
ទ្រង់បានគ្របបាំងស្រ្តីព្រហ្មចារី ហើយបាននាំចេញពីកោសិកាឈាមដែលទ្រង់
បានបង្កើត គឺទ្រង់ផ្ទាល់ ជាមនុស្សស្លូតត្រង់។

43 ពេលនោះ សេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ របស់អ្នក យប់នេះ មិនជាប់នឹង
គុណសម្បត្តិនៃអំពើរបស់យើងផ្ទាល់ទេ។ វាពឹងផ្អែកលើព្រះគុណជាអធិបតេយ្យ
ភាពជាវិជ្ជមានរបស់ព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា ដែលបានជ្រើសរើសយើងនៅក្នុងទ្រង់។
ពិតប្រាកដណាស់។ ខ្ញុំមិនដែលល្អឥតខ្ចោះនោះទេ ហើយក៏មិនអាចគ្រប់លក្ខណ៍
ដែរ។ ហើយយើងមិនអះអាងថាគ្រប់លក្ខណ៍ទេ។ ប៉ុន្តែយើងមានការល្អលោម
មួយនេះ ដែលជំនឿរបស់យើងស្ថិតនៅក្នុងការបូជាដ៏គ្រប់លក្ខណ៍ ដែលបាន
ទទួលរួចហើយ!

44 អញ្ជឹងតើយើងដឹងដោយរបៀបណាថាយើងទទួលបាននោះ? ពេលដែលអ្នកថ្វាយបង្គំដាក់ដៃដោយជំនឿលើរូបកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ហើយទទួលអារម្មណ៍ខ្លាចបាប ហើយការស្តោះទឹកមាត់ចំអកដាក់ព្រះភក្ត្រទ្រង់ទទួលអារម្មណ៍ពីការថ្ងូររបស់តែតសេម៉ានី ការឈឺចាប់នៃកាល់រ៉ាវី ហើយដឹងថាខ្លួនមានកំហុស ហើយសារភាពកំហុសរបស់ខ្លួនយ៉ាងត្រឹមត្រូវ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំមានទោស។ ហើយទូលបង្គំគ្មានផ្លូវផ្សេងក្រៅពីទ្រង់ដើម្បីជួយទូលបង្គំ។ ហើយដោយជំនឿ...ទ្រង់កំពុងសងថ្លៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក ហើយសងថ្លៃលោះខ្ញុំមក។ ហើយឥឡូវនេះ ដោយសេចក្តីជំនឿ ទទួលយកព្រះយេស៊ូវជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។” ជីវិតដែលកើតចេញពីទ្រង់នៅលើភ្នំកាល់រ៉ាវី ហៅថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលលាក់នៅក្នុងកោសិកាឈាមរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ត្រឡប់ទៅរកអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យគាត់ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចូលក្នុងព្រះកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ។

45 ហើយទ្រង់ត្រូវបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ អ្នកមិនចាំបាច់ព្រួយបារម្ភអំពីការវិនិច្ឆ័យទេ។ ពេលខ្ញុំងាកមើលឈើឆ្កាងតូចនោះ ខ្ញុំដឹងថានោះជា...តំណាងឱ្យរូបកាយរបស់ទ្រង់។ ហើយឥឡូវនេះ រូបកាយនោះត្រូវបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ ព្រះមិនអាចវិនិច្ឆ័យដោយយុត្តិធម៌ម្តងទៀតទេ ព្រោះវាបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ ព្រះបានវាយប្រហារការកាត់ទោសនៃសេចក្តីស្លាប់លើរូបកាយនោះ។ ហើយដរាបណាខ្ញុំអាចរកវិធីដើម្បីលាក់ខ្លួននៅក្នុងខ្លួននោះ ការជំនុំជំរះរបស់ទ្រង់ត្រូវបានលោះសម្រាប់ខ្ញុំ និងសម្រាប់អ្នក។ យើងមានសេរី! រ៉ូម ៨:១ បានចែងថា “ដូច្នោះ ឥឡូវនេះ គ្មានការប្តោលទោសដល់អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវឡើយ អ្នកនោះមិនដើរតាមសាច់ឈាមទេ គឺដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ។” នៅទីនោះ អ្នកគ្មានការប្តោលទោសទេ! ខ្ញុំមិនខ្វល់ថានឹងមកដល់អ្វី ឬទៅកាន់អ្វីទេ អ្នកត្រូវបានលាក់ខ្លួនក្រោមព្រះលោហិត។

46 ជាថ្មីម្តងទៀត តើយើងចូលទៅក្នុងរូបកាយនោះដោយរបៀបណា? កូរិនថូសទី១ ១២:១៣ ចែងថា “ដោយវិញ្ញាណតែមួយ!” តើព្រះវិញ្ញាណយាងមកដោយរបៀបណា? តាមរយៈថ្វាយយញ្ញបូជា។ តើព្រះវិញ្ញាណគង់នៅឯណា? នៅក្នុងឈាម។ ហេតុអ្វីបានជាសត្វមិនអាចត្រឡប់មកវិញ? វាជាសត្វ។ វិញ្ញាណសត្វមិនអាចមករកវិញ្ញាណមនុស្សធ្វើអ្វីបានឡើយ ពីព្រោះវិញ្ញាណរបស់មនុស្សគឺជា

ខ្សែជីវិតខ្ពស់ជាងសត្វ។ ប៉ុន្តែគ្មានវិញ្ញាណរបស់មនុស្សណាអាចត្រឡប់មកវិញបានទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានវិញ្ញាណនៃបុព្វបុរសខ្លះ នោះគឺជាវិញ្ញាណនិយម។ ប៉ុន្តែព្រះអង្គទ្រង់បានយាងមក ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ជាខ្សែវិញ្ញាណដ៏ខ្ពស់បំផុតនៅទីនោះ អាចត្រលប់មកវិញតាមទម្រង់នៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទៅកាន់អ្នកថ្វាយបង្គំ តាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយយកគាត់ចូលទៅក្នុងរាងកាយ។ គាត់បានសង្គ្រោះ!

47 មើល។ ឈាមគោនិងពពែមិនដំណើរការទេ ដោយឃើញវាខ្សោយ។ ឥឡូវយើងចាប់ផ្តើមអានអំពីខទី ១២។ ត្រូវហើយ។ ឈាមគោនិងពពែមិនអាចធ្វើការបាន ហើយក៏មិនអាចធ្វើឲ្យវាធ្វើបាបបានដែរ។ មើល។

តែទ្រង់វិញ (តើទ្រង់មួយណា? បីស្សុព? អត់ទេ? សម្តេចប៉ាប? អត់ទេ?)...

តែទ្រង់វិញ ក្រោយដែលទ្រង់...បានថ្វាយយញ្ញបូជាតែ១ ដោយព្រោះបាប នោះទ្រង់បានគង់ខាងស្តាំព្រះ

នៅជារៀងរាប ដរាបទៅ ១៣ ទាំងចាំទំរាំដល់បានដាក់ពួកខ្នាំងសត្រូវឲ្យធ្វើជាកំណល់កល់ព្រះបាទទ្រង់។

48 តើអ្នកច្បាប់ហើយឬនៅ? តើអ្នកត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ព្រះបន្ទូលហើយឬនៅ? សូមស្តាប់ ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យអ្នកទុកវាឲ្យលិចចុះទេ។ ស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។

ដោយសារដង្ហាយតែ១នោះ (មិនមែនពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ មិនមែនបន្ទាប់ពីការប្រជុំមួយទៅការប្រជុំមួយ មិនមែនការជួបគ្នាមួយបន្ទាប់ពីការជួបគ្នាមួយ មិនមែនពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ)...

ប៉ុន្តែ ដោយសារដង្ហាយតែ១នោះ បាន គ្រ-ប-ល-ក្ល-ណ៍ (ពួកគេមាន? ទ្រង់មាន!)...

...ដោយសារដង្ហាយតែ១នោះ ទ្រង់ធ្វើឲ្យពួកអ្នកដែលបានញែកជាបរិសុទ្ធហើយ (នោះជាការតម្រូវរបស់ព្រះ) បានគ្រប់លក្ខណ៍អស់កល្បជានិច្ច។

49 ហ្នឹងហើយ។ នោះជាចម្លើយចំពោះការសុគតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ នោះជាចម្លើយចំពោះកាល់រ៉ាវី។ ទ្រង់ពិតជាបានលោះអំពីបាបរបស់យើង ដោយព្រះ

លោហិតរបស់ទ្រង់ ហើយបានគ្រប់លក្ខណ៍ជាវៀងរហូត អស់អ្នកជឿរបស់ទ្រង់។ ដូច្នោះ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ យើងឈរឥតសៅហ្មង ឥតខ្ចោះក្នុងវត្តមាននៃព្រះដ៏មាន ព្រះចេស្ដា។ យើងជាមនុស្សគ្មានឯកសិទ្ធិ ដោយមានគោលលទ្ធិរបស់យើងផ្ទាល់ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានបង្រៀនថា យើងត្រូវក្រោកទៅកន្លែងជាក់លាក់មួយ យើងត្រូវធ្វើរឿងជាក់លាក់មួយ។ អត់ទេ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ វាមិនមែនជាអ្វីដែល អ្នកបានធ្វើទេ។ វាជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើសម្រាប់អ្នក! យើងឥឡូវនេះ បើយើងរាប់ ជាសុចរិតដោយសេចក្ដីជំនឿ នោះយើងបានគ្រប់លក្ខណ៍អស់កល្បជានិច្ចក្នុង វត្តមាននៃព្រះ។

50 បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ដូច្នោះ ចូរឱ្យអ្នកបានបាន គ្រប់លក្ខណ៍ចុះ។” បន្ទាប់មក វាបានគ្រប់លក្ខណ៍អស់កល្បជានិច្ច។ ព្រះ តាមរយៈ ការសុគតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ មួយពាន់ប្រាំបួនរយឆ្នាំមុន ថ្ងៃនេះ បានធ្វើឲ្យអ្នកជឿបាន គ្រប់លក្ខណ៍ ដែលទ្រង់បានទតឃើញមុនកំណើតពិភពលោក ជាវៀងរហូត។ ហើយអស់អ្នកដែលទ្រង់បានត្រាស់ហៅ ទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត។ “អស់អ្នកដែល ទ្រង់បានដឹងទុកជាមុន ទ្រង់បានហៅ អស់អ្នកដែលទ្រង់បានត្រាស់ហៅ ទ្រង់ បានរាប់ជាសុចរិត។ អស់អ្នកដែលទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត ទ្រង់បានលើកតម្កើង រួចហើយ។” ទ្រង់បានធ្វើឲ្យអ្នកជឿទ្រង់បានគ្រប់លក្ខណ៍!

51 ឥឡូវនេះ សូមត្រឡប់ទៅខទី១វិញ។

...ក្រីក្រវិន័យ ដែលមានតែស្រមោល ពីសេចក្ដីល្អដែលត្រូវមក មិនមែនជាតួរបស់សេចក្ដីទាំងនោះទេ នោះពុំអាចនឹងធ្វើឲ្យពួក អ្នក ដែលចូលមកថ្វាយយញ្ញបូជា ដដែលៗ រាល់តែឆ្នាំជានិច្ច បានគ្រប់លក្ខណ៍ឡើយ។

52 មើល “គ្រប់លក្ខណ៍” គឺជាអ្វីដែលយើងកំពុងនិយាយ។

ដ្បិតបើបាន តើគេមិនបានលែងថ្វាយទេឬអី? ពីព្រោះបញ្ហាចិត្តនៃ ពួកអ្នកដែលថ្វាយបង្គំ នោះមិនបានដឹងថាមានបាបទៀតទេ ដោយ ព្រោះបានញែកសំអាតម្ដងហើយ។

53 តើអ្នកចង់មានន័យថាយ៉ាងម៉េច? ពាក្យថា បានដឹងមាននៅទីនោះ ហើយ ត្រង់ហ្នឹង ការបកស្រាយគឺ “បំណងប្រាថ្នា។” ហើយប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់ចូល

មក អ្នកអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះដោយត្រឹមត្រូវ នៅចំពោះព្រះគ្រីស្ទ ដោយឃើញការ
 រងទុក្ខរបស់ទ្រង់ ហើយថ្វាយខ្លួនទៅព្រះគ្រីស្ទ ហើយនិយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់
 អើយ គ្មានអ្វីនៅក្នុងទូលបង្គំដែលអាចលោះបានឡើយ ប៉ុន្តែទូលបង្គំពឹងផ្អែកលើ
 ទ្រង់ទាំងស្រុង” ពេលនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលមកក្នុងចិត្តមនុស្ស សំណួរអំពី
 អំពើបាបនឹងត្រូវដោះស្រាយជារៀងរហូត ដ្បិតរាល់សេចក្តីប៉ងប្រាថ្នានៃអំពើបាប
 ត្រូវបានដកចេញពីអ្នករាល់គ្នា។ ប្រសិនបើច្បាប់អាចធ្វើដូច្នោះបាន នោះយញ្ញបូជា
 របស់ពួកគេនឹងមិនអាចបញ្ឈប់បានទេ ប៉ុន្តែដោយសារវាមិនអាចធ្វើបាន នោះ
 ព្រះគ្រីស្ទត្រូវតែសុគត ដើម្បីធ្វើឱ្យយើងគ្រប់លក្ខណ៍។

54 មិត្តអើយ មានរឿងជាច្រើនដែលយើងអាចនិយាយបាននៅយប់នេះ អំពី
 ភាពគ្រប់លក្ខណ៍។ យើងតែងតែព្យាយាមយកភ្នែកសម្លឹងមើលពីអ្នកផ្សេង ធ្វើឲ្យ
 ខ្លួនយើងបរិសុទ្ធជាងគេបន្តិច—ជាងពួកគេ។ ប៉ុន្តែបើយើងមើលតែរូបភាពទេ វា
 គ្រាន់តែជាព្រះគុណរបស់ព្រះប៉ុណ្ណោះ ដែលយើងជាយើង។

55 មួយរយៈមុននេះ នៅរដ្ឋអូហៃអូ ខ្ញុំបានរៀនមេរៀនមួយដែលពិបាក។ ខ្ញុំកំពុង
 មានការប្រជុំនៅរដ្ឋអូហៃអូ ហើយខ្ញុំនៅក្រៅប្រទេស។ ដោយសារតែមហាជន ខ្ញុំ
 មិនអាចនៅក្នុងទីក្រុងបានទេ។

56 យើងបានញ៉ាំអាហារនៅភោជនីយដ្ឋាន ដុងហ្គើតតូចមួយ។ ហើយនារី
 បម្រើស្រីដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់បែបនេះ ហើយស្លៀកពាក់សមរម្យ និងស្អាតដូចនារី
 គួរមាន បានរង់ចាំពួកយើង។ វាជាកន្លែងតូចមួយនៃឋានសួគ៌ ដើម្បីញ៉ាំនៅកន្លែង
 បែបនេះ។ ផ្ទះបាយរបស់ពួកគេមានសភាពស្អាតនិងមានរបៀបរៀបរយ។ ហើយ
 នៅថ្ងៃអាទិត្យ ពួកគេបានបិទទ្វារ ហើយពួកគេបានទៅព្រះវិហាររបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំ
 ឃ្លានបន្តិច ខ្ញុំនឹងទៅអធិប្បាយនៅរសៀលថ្ងៃអាទិត្យ។

57 ហើយខ្ញុំបានទៅធម្មតា...គ្រាន់តែជាភោជនីយដ្ឋានតូចនៅអាមេរិកធម្មតា
 មួយ ដើម្បីទទួលបានអ្វីមួយដើម្បីបរិភោគ។ ហើយពេលខ្ញុំដើរចូលមាត់ទ្វារ ខ្ញុំឮ
 អ្វីមួយ ជាម៉ាស៊ីនស្លុតមួយកំពុងបើក! ហើយបានឈរនៅទីនោះគឺបុរសម្នាក់ដែល
 មានអាយុស្របាលខ្ញុំ ដែលប្រហែលជាបុរសដែលរៀបការហើយ ដែរបស់គាត់
 នៅឆ្នាំស្រីកំពុងលេងម៉ាស៊ីនស្លុត។ ច្បាប់របស់យើង ការការពារសេចក្តីសុចរិត
 របស់យើង នៃទំនិញរបស់យើង កំពុងឈរនៅទីនោះបំពានលើអ្វីមួយដែលគាត់

ត្រូវបានសន្មតថាការពារ។ ដោយសារតែ វាខុសច្បាប់ក្នុងការលេងល្បែងនៅរដ្ឋអូហ្សោ ដោយលេងម៉ាស៊ីនស្តុត។

58 ខ្ញុំក៏ងាកមើលទៅខាងក្រោយអគារ ឃើញមានក្មេងប្រុសធំទង់មួយក្រុម និង ក្រុមចម្រៀង-រ៉ុក-រ៉ូលចាស់នៅលើម៉ាស៊ីនកំពុងលេង។ នារីវ័យក្មេងអាយុប្រហែល ដប់ប្រាំបីឆ្នាំ ស្អាតស្អំក្រោមកាយវិភាគសាស្ត្ររបស់នាងជាស្រ្តី។ ប៉ុន្តែនាងឈរនៅ ទីនោះដោយស្លៀកពាក់ខ្លីនៅខាងមុខ ហើយក្មេងប្រុសម្នាក់ក្នុងចំណោមក្មេងប្រុស ទាំងនោះ កាន់ដៃក្មេងស្រីនោះ ដែលជាកន្លែងដែលមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិពួកគេ។ ហើយពួកគេបានជក់បារីនិងផឹកស្រា។

ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ឱព្រះអើយ តើទ្រង់អាចទ្រាំបានដោយរបៀបណា?”

59 ហើយខ្ញុំមើលទៅខាងស្តាំខ្ញុំ ពេលពួកគេស្រែកចម្រើយ៉ាងខ្លាំង។ ហើយមានស្រ្តី ចំណាស់ម្នាក់ ប្រហែលជាហុកសិបឆ្នាំ ឬចិតសិបឆ្នាំ។ នាងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ ថោកទាបទាំងនោះប្រហែលពាក់កណ្តាលខ្លួន ហើយសាច់ជ្រីវជ្រួញចាស់ ទ្រុឌទ្រោមរបស់នាងគឺជាដូចជាវាទៅតាមវ័យ។ ហើយនាងមានការតុបតែង បបូរមាត់នៅទីនេះ ហើយមានផាត់ពណ៌ស្វាយនៅផ្នែកម្ខាងនៃមុខរបស់នាង លាប ពណ៌ ស្បែកជើងមួយគូនៅលើជើង ស្បែកជើងប៉ាតា ជាមួយក្រចកម្រាមជើង ពណ៌ស្វាយ លាបពណ៌ ក្រចកដៃពណ៌ស្វាយ លាបពណ៌។ ហើយសក់របស់ នាងត្រូវបានកាត់ឱ្យខ្លី ហើយរួញឡើង ហើយលាបពណ៌ខៀវ។ ហើយខ្ញុំបានមើល នាង។

60 ហើយនៅទូទាំងតុអង្គុយ មានបុរសពីរនាក់ស្រវឹង។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ (វា ជាដូរក្តៅ) ពាក់អាវកងទឹកចាស់ដ៏ធំមួយ ជាមួយនឹងក្រមាប្រជេះរុំជុំវិញរបស់ គាត់ ហើយរឹស្តីពាសពេញមុខរបស់គាត់ រឺហើយបន្តទៅមុខទៀត។ ហើយ ពួកគេបានដោះខ្លួន បុរសនោះបានចេញពីនាង ហើយចាប់ផ្តើមដើរចេញ *បែបនេះ* ទៅកាន់បន្ទប់សម្រាក។

61 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអើយ ម្តេចមិនបំផ្លាញអ្វី ៗទាំងអស់ទៅ? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនពន្លឺចរវានៅក្រោមផែនដី?” ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “តើសារ៉ា និងធរិកាតូចរបស់ខ្ញុំនឹងត្រូវធំឡើងក្រោមរឿងបែបនេះឬ?” ខ្ញុំបាន និយាយថា “ឱព្រះអើយ ក្នុងសេចក្តីបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ដោយរបៀបណា

ទ្រង់អាចឈរមើលរឿងបែបនោះបាន ហើយមិនបញ្ជូនការព្រួយដីហើយពន្លឺច
វាទៅ?”

62 ហើយពេលដែលខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនោះ ដោយថ្កោលទោសស្រ្តីនោះ តាមអ្វីជា
ខ្ញុំ ខ្ញុំក៏ដើរចេញក្រោយតាមទ្វារ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងមករក
ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានដើរទៅក្រោយទ្វារ។

63 ហើយខ្ញុំបានឃើញដូចជាមានអ្វីមួយកំពុងកក្រើក។ ហើយនៅពេលដែលវាក
ក្រើក នៅក្នុងនិមិត្ត វាគឺជាពិភពលោកវិលជុំវិញហើយនៅជុំវិញ។ ហើយដូចដែលខ្ញុំ
បានកត់សម្គាល់នោះ ជុំវិញពិភពលោកគឺជាស្នាមក្រហម នៅជុំវិញពិភពលោក។
ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានទៅដល់ពិភពលោកនេះ ខ្ញុំបានឃើញខ្លួនឯង គ្រាន់តែ
ជាក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ដែលកំពុងធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំមិនគួរធ្វើ ប្រហែលជាមិនដូចនោះទេ
ប៉ុន្តែវាជាអំពើបាប។ ហើយរាល់ពេលដែលខ្ញុំធ្វើអ្វីមួយ ខ្ញុំបានឃើញស្រមោលខ្មៅ
ដ៏ធំនោះឆ្កោះទៅកាន់ឋានសួគ៌។ ដែលព្រះជាម្ចាស់នឹងសម្លាប់ខ្ញុំនៅនាទីនោះ។

64 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញការឈររវាងខ្ញុំនិងព្រះ បានឈររវាងការបូជាដ៏
គ្រប់លក្ខណ៍នោះ។ ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ឈរនៅទីនោះដោយមានបន្ទាននៅលើ
ព្រះសិររបស់ទ្រង់ ហើយមានទឹកមាត់ប្រឡាក់លើព្រះភក្ត្រទ្រង់។ ហើយរាល់ពេល
ដែលអំពើបាបរបស់ខ្ញុំចាប់ផ្តើមទៅចំពោះព្រះ ទ្រង់នឹងឈោងដៃចាប់វា ដូចជាកាង
នៅលើឡាន។ ទ្រង់ការពារខ្ញុំពីសេចក្តីស្លាប់។ ហើយរាល់ពេលដែលខ្ញុំធ្វើខុស
ព្រះជាម្ចាស់នឹងសម្លាប់ខ្ញុំ។ ប្រាកដណាស់ ភាពបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ទាមទារវា។
ច្បាប់របស់ទ្រង់ទាមទារ។ ហើយរាល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីមួយ ឬអ្នកធ្វើអ្វីមួយ
ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ធ្វើដូចជាកាង។ ហើយខ្ញុំបានឃើញស្នាម
ក្រហមដែលមានន័យ ថា ឈាមនៅតែកាន់ជាប់ផែនដី។

65 ហើយពេលខ្ញុំឈរ សម្លឹងមើល ខ្ញុំបានខិតទៅជិតទ្រង់បន្តិច ពេលខ្ញុំ
កត់សម្គាល់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំអាចឮទ្រង់មានបន្ទូលថា “បិតាអើយ អត់ទោសឱ្យ
គាត់ផង គាត់មិនដឹងថាគាត់កំពុងធ្វើអ្វីទេ។” ហើយខ្ញុំមើលចុះ ហើយមានសៀវភៅ
មួយក្បាល។ ហើយមានទេវតាកត់ត្រានៅទីនោះ ហើយឈរនៅក្បែរទ្រង់។ ហើយ
រាល់ពេលដែលខ្ញុំធ្វើបាប វាត្រូវបានកត់នៅលើសៀវភៅ។ ហើយឈ្មោះរបស់ខ្ញុំ
គឺនៅលើវា។ ហើយខ្ញុំបានដឹងថាថ្ងៃណាមួយខ្ញុំ...ឈាមនោះនឹងត្រូវលើកឡើង
ហើយខ្ញុំនឹងត្រូវឈរក្នុងវត្តមាននៃព្រះ ជាមួយនឹងជីវិតដ៏មានបាបរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ

ខ្ញុំបានឃើញថា ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ទ្រង់កំពុងបិទការវិនិច្ឆ័យ
របស់ខ្ញុំ។

66 ខ្ញុំបានទៅឯទ្រង់ ដោយបន្ទាបខ្លួន។ ខ្ញុំលុតជង្គង់ហើយនិយាយថា “ឱ
ព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ទូលបង្គំមិនសក្តិសមក្នុងការមកក្នុងវត្តមាន
របស់ទ្រង់ឡើយ។ ប៉ុន្តែតើទ្រង់នឹងអត់ទោសឲ្យខ្ញុំចំពោះការដែលខ្ញុំបានធ្វើដែរ
ឬទេ?”

67 ទ្រង់បានពាល់ចំហៀងទ្រង់ដោយដៃរបស់ទ្រង់ យកសៀវភៅចាស់ ហើយ
សរសេរ “ការលើកលែងទោស” នៅលើវា បោះវាទៅក្រោយទ្រង់ ហើយអំពើបាប
របស់ខ្ញុំបានបាត់ទៅហើយ! ពេលនោះ ទ្រង់មើលមកខ្ញុំ ដោយទឹកមុខតឹងតែង ទ្រង់
មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានអត់ទោសឱ្យអ្នកហើយ ប៉ុន្តែអ្នកចង់ថ្កោលទោស
នាង។” បន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញអត្ថន័យ។

68 ពេលខ្ញុំចេញពីការនិមិត្ត ខ្ញុំបានដើរទៅរកនាង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើ
អ្នកសុខសប្បាយឬទេ?”

69 នាងបានដឹកស្រា។ នាងមើលមកខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “អូ ជំរាបសួរ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចអង្គុយបានទេ?”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមានគ្លីគ្នា។”

70 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនចង់មានន័យបែបនេះទេ ស្ត្រីអើយ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ
ចង់និយាយទៅកាន់អ្នកមួយនាទី។”

នាងបាននិយាយថា “អញ្ជើញអង្គុយចុះ។”

71 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ស្ត្រីអើយ ប៉ុន្មាននាទីមុននេះ បានឈរនៅ
ខាងក្រោយទ្វារនោះ...” ខ្ញុំចាប់ផ្តើមប្រាប់នាង។ ហើយនៅពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមមើល
ទឹកភ្នែកក៏ចាប់ផ្តើមហូរចុះមកលើថ្ពាល់របស់នាង។ ហើយនាងបានប្រាប់ខ្ញុំ... ខ្ញុំ
បាននិយាយថា “បងស្រី អ្នកមិនមានបំណងធ្វើរឿងទាំងនេះទេ។ ព្រះយេស៊ូវបាន
សុគត ហើយការជំនុំជំរះរបស់ព្រះត្រូវបានបិទដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។ អ្នក
មិនចង់ធ្វើបែបនេះទេ។”

72 ហើយនាងបាននិយាយថា “អត់ទេ លោក។” នាងបាននិយាយថា “ឪពុក
របស់ខ្ញុំគឺជាឪកុននៅក្នុងព្រះវិហារ។ ខ្ញុំត្រូវបានចិញ្ចឹមនៅក្នុងផ្ទះគ្រីស្ទាន។ ស្វាមី

ខ្ញុំនិងខ្ញុំជាសមាជិកជួល ហើយបានរស់នៅក្នុងជីវិតជាគ្រីស្ទាន។” នាងចាប់ផ្តើម ប្រាប់ខ្ញុំ បន្ទាប់ពីគាត់ស្លាប់...នាងមានកូនស្រីពីរនាក់ ហើយនាងបានរង្វេងចេញ។ ហើយរបៀបដែលកូនស្រីបានចាកចេញពីនាង ហើយនាងបានបោះចោលជីវិត របស់នាងចោល។ ហើយនាងគិតថាគ្មានសង្ឃឹមទៀតទេសម្រាប់នាង។

73 ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអើយ សូមមេត្តា! អស់អ្នកដែលទ្រង់បានដឹង ទុកជាមុន ទ្រង់បានហៅមក។”

នាងបាននិយាយថា “តើអ្នកជាអ្វីនៃ ប្រាណហាំ នៅពីខាងក្រោមនោះឬ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទខ្ញុំគឺ។”

74 នាងបាននិយាយថា “ខ្មាសខ្លួនឯងណាស់ ដែលអង្គុយទីនេះបែបនេះ។” នាង បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថាមានឱកាសសម្រាប់ខ្ញុំទេ?”

75 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវទ្រង់បានលាតព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ រង់ចាំអ្នក មក ស្រ្តីអើយ។” ហើយមនុស្សផ្សេងទៀតចាប់ផ្តើមទទួលយក។ ហើយខ្ញុំបាន និយាយថា “តើអ្នកនឹងដើរចេញពីទីនេះឥដ្ឋនេះជាមួយខ្ញុំទេ?”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទៅ ចាស។”

76 ខ្ញុំចាប់ដៃនាង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមានអាយុប្រហែលម្ភាយខ្ញុំ។ តើ អ្នកនឹងលុតជង្គង់នៅទីនេះជាមួយខ្ញុំនៅលើឥដ្ឋបានទេ?” ហើយនៅទីនោះនៅ លើឥដ្ឋនេះ យើងបានបំបែកកន្លែងនោះនៅសៀលនោះ ទៅកាន់កិច្ចប្រជុំបែប ចាស់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានសង្គ្រោះស្រ្តីនោះ ដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់។ នាងស្លៀកពាក់រៀបចំខ្លួនឯងហើយមកប្រជុំ ហើយតាមដែលខ្ញុំដឹង គឺរស់នៅបែប គ្រីស្ទានយប់នេះ។

77 តើវាគឺជាអ្វី? អូ ព្រះទាមទារភាពគ្រប់លក្ខណ៍! ទ្រង់ទាមទារការប្រែចិត្តរបស់ អ្នក។ ទ្រង់ទាមទារភាពស្មោះត្រង់របស់អ្នកចំពោះទ្រង់។ ប៉ុន្តែទ្រង់កំពុងមើល យប់នេះ។ មិនថាអ្នកបានធ្វើបាបប៉ុណ្ណា តិច ឬច្រើន អ្នកនៅតែជាមនុស្សមាន បាប ហើយមិនអាចមានផ្លូវផ្សេងក្រៅពីតាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ការលះបង់ដ៏ គ្រប់លក្ខណ៍របស់ព្រះ។ ហើយនៅក្នុងទ្រង់អ្នកបានគ្រប់លក្ខណ៍ជារៀងរហូត។ គិតមើលទៅ! វាមិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកធ្វើនោះទេ។ វាមិនមែនជាទំព័រថ្មីដែលអ្នក បើកទេ។ វាមិនមែនជាជីវិតថ្មីដែលអ្នកចាប់ផ្តើមទេ។ វាជាការសារភាពកំហុស

របស់អ្នក ហើយព្រះគុណរបស់ព្រះមានចំពោះអ្នក។ នោះនាំអ្នកទៅកាន់ភាព
គ្រប់លក្ខណ៍ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកបានគ្រប់លក្ខណ៍នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

78 ខ្ញុំជឿជាក់ថា យប់នេះ មិត្តរបស់ខ្ញុំ ខណៈពេលដែលយើងនៅទីនេះ ក្នុងគ្រា
ដ៏សំខាន់នេះ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលការសម្រេចចិត្តត្រូវតែធ្វើឡើងបន្ទាប់ពីបាន
ស្តាប់រឿងនេះ។ អ្នកប្រហែលជាមិនធ្លាប់បានឮវាពីមុនមកទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាច
ចេញទៅក្រៅទ្វារណាមួយក្នុងចំណោមមនុស្សដូចគ្នាដែលអ្នកចូលបានទេ អ្នក
ត្រូវតែចេញទៅប្រសើរជាង ឬមិនអញ្ចឹងទេវាអាក្រក់ជាងនេះ។

79 ហើយខណៈពេលដែលយើងខិនក្បាលរបស់យើងមួយភ្លែតចុះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក
គិតយ៉ាងខ្លាំងអំពីវា។ ចុះព្រលឹងអ្នកយប់នេះ? ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសុគតជំនួស
អ្នក។

80 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ នៅពេលដែលខ្ញុំអាចឈប់ជក់បាន
បាន ពេលដែលខ្ញុំអាចឈប់ផឹកបាន ពេលដែលខ្ញុំអាចធ្វើរឿងនេះបានត្រឹមត្រូវ
ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។” អូ វានឹងមិនត្រូវបានធ្វើត្រឹមត្រូវទេ។ អ្នកនឹងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។
ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនមកតាមរបៀបរបស់អ្នកមាន? ហើយដោយសេចក្តីជំនឿ ចូរ
ទៅកាន់ដងទន្លេ ដែលបង្ហូរការផ្គត់ផ្គង់ស្នាមរបស់អ្នក បន្ទាប់មក ការប្រោស
លោះសេចក្តីស្រឡាញ់ឲ្យឆ្ងាយជាប្រធានបទរបស់អ្នក ហើយនឹងមានរហូតដល់
អ្នកស្លាប់។

81 ហេតុអ្វីត្រូវយកអ្នកជំនួស? ហេតុអ្វីបានជាព្យាយាមចូលទៅព្រះវិហាររបស់
អ្នក? ហេតុអ្វីបានជាព្យាយាមចូលមកព្រោះឈប់ផឹក ឬឈប់កុហក? មកតាមផ្លូវ
នៃភាពគ្រប់លក្ខណ៍! “ដ្បិតទ្រង់ធ្វើឲ្យពួកអ្នក ដែលបានញែកជាបរិសុទ្ធហើយ បាន
គ្រប់លក្ខណ៍អស់កល្បជានិច្ច ដោយសារដង្ហាយតែ១នោះ។”

“តើខ្ញុំត្រូវបានញែកជាបរិសុទ្ធដោយរបៀបណា?”

82 សារភាពអំពីបាបរបស់អ្នកនៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ
ហើយជីវិតដែលមកពីលោហិតនោះ ត្រឡប់មករកអ្នកថ្វាយបង្គំវិញ ហើយ
ញែកគាត់ចេញពីសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នារបស់លោកីយ៍។ ដោយសារយញ្ញបូជាដ៏
គ្រប់លក្ខណ៍នោះ ទ្រង់បានញែកយើងជាបរិសុទ្ធ។ ព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើង
ទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។ “ឥឡូវនេះ គ្មានការ

ថ្កោលទោសដល់អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវឡើយ ដល់អស់អ្នកដែលមិន
ដើរតាមសាច់ឈាមទេ គឺតាមព្រះវិញ្ញាណ។” បើអ្នកព្យាយាមដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ
ហើយនៅតែមានចំណង់តណ្ហាខាងសាច់ឈាម យញ្ញបូជាមិនត្រូវបានអនុវត្ត
គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់អ្នកទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកថ្វាយបង្គំធ្វើម្តងហើយម្តងទៀត លែងមានអំពើ
បាបទៀតហើយ។

83 នោះគឺជាកាលវ៉ារី។ វាមិនមែនជាកន្លែងលក់ផ្កា ឬជាកន្លែងតូចមួយសម្រាប់
ធ្វើវិបល្លាសឬវិបល្លាសទេ។ វាជាកន្លែងដែលព្រះ និងមនុស្សត្រូវបានផ្សះផ្សាគ្នា។ វា
ជាកន្លែងដែលសន្តិភាព និងសុវត្ថិភាពល្អឥតខ្ចោះត្រូវបាននាំមកមនុស្សជាតិ។
តើអ្នកអាចទៅជាមួយខ្ញុំ យប់នេះ មិត្តមានបាបរបស់ខ្ញុំអើយ ទៅ កាលវ៉ារី
ហើយដោយសេចក្តីជំនឿយកលោហិតនេះទៅលើព្រលឹងរបស់អ្នកផ្ទាល់ ហើយ
សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយញែកអ្នកជាបរិសុទ្ធដោយការបូជាដ៏
អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់?

84 មុននឹងយើងអធិស្ឋាន តើអ្នកនឹងលើកដៃថ្វាយព្រះ ហើយនិយាយថា “សូម
អាណិតមេត្តាទូលបង្គំផងព្រះជាម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំសារភាពអំពើបាប
ទាំងអស់របស់ទូលបង្គំ នៅព្រះថ្ងៃសុក្រដ៏ល្អនេះ។ ហើយទូលបង្គំដឹងគុណចំពោះ
ការអនុវត្តដ៏ធំដែលព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើសម្រាប់ទូលបង្គំ។ ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំបាន
លះបង់ឆន្ទៈផ្ទាល់ខ្លួន បំណងចិត្តរបស់ទូលបង្គំផ្ទាល់ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ដើម្បី
ដើរតាមព្រះអង្គ ចាប់ពីថ្ងៃនេះតទៅ។” តើអ្នកនឹងលើកដៃនិយាយទេ “ចងចាំ
ខ្ញុំ បងប្រុសប្រាណាហាំ នៅក្នុងការអធិស្ឋាន។ នោះជាការសម្រេចចិត្តរបស់ខ្ញុំ”?
តើមានយប់ដ៏អស្ចារ្យនេះទេ ខណៈពេលដែលយើងរង់ចាំមួយភ្លែត? នៅទីនេះនៅ
ខាងស្តាំដៃរបស់ខ្ញុំ ប្រាកដជាមានមួយនៅទីនោះ។ តើអ្នកខ្មាស់នឹងអំពើបាបរបស់
អ្នកទេ? តើអ្នកខ្មាស់នឹងអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើ?

85 ពិភពលោកយប់នេះកំពុងស្វែងរកវីរបុរស។ ហើយវាមានវីរបុរសនិយាយក្នុង
សាច់ឈាម។

86 នៅថ្ងៃមួយនៅប្រទេសស្វីស ពេលដែលប្រទេសស្វីសត្រូវបានគេក្តាប់។
គណបក្សស្វីសតូចបានប្រមូលផ្តុំគ្នាចូលទៅក្នុងវាលការពារ—ការពារសេដ្ឋកិច្ច
របស់ពួកគេ។ កងទ័ពដែលកំពុងមកដល់ដ៏អស្ចារ្យគឺអស្ចារ្យពេកសម្រាប់ពួកគេ
ពួកគេទាំងអស់ត្រូវបានហ្វឹកហាត់ មានលំពែង និងខែលធំៗ។ ជនជាតិស្វីស

មិនអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពីបោះបង់។ ពួកគេត្រូវបានបម្រុងទុកប្រទេសនឹងភ្នំមួយ។ ពេលនោះមានរ៉ឺបុរសម្នាក់បានដើរចេញ។ នរណាម្នាក់ត្រូវស្លាប់។ ហើយប្រសិនបើ ពួកគេចាញ់ការប្រយុទ្ធ...

87 ពួកគេគ្មានអ្វីក្រៅពីកាំបិតចាស់ និងថ្ម ដំបងដើម្បីប្រយុទ្ធជាមួយ។ នៅពេល នោះ កងទ័ពដែលកំពុងមកដល់មើលទៅដូចជាជញ្ជាំងឥដ្ឋ។ បើគេចាប់បាន ប្រពន្ធតូចគួរឱ្យស្រឡាញ់ត្រូវជាឈ្មើយសឹកជាស្រីក្មេង ទារករបស់ពួកគេនឹងត្រូវ គេសម្លាប់ ក្បាលរបស់ពួកគេនឹងត្រូវបានគេវាយដំ ផ្ទះរបស់ពួកគេនឹងត្រូវបាត់បង់ អ្វីៗនឹងត្រូវបាត់បង់។

88 ពេលនោះមានបុរសម្នាក់ឈ្មោះ អាណុល រ៉ុន រ៉ែន វែលវីដ ដែលគេបំភ្លេច ចោលយ៉ាងឆាប់រហ័ស។ គាត់ដើរចេញហើយនិយាយថា “បុរសនៃប្រទេសស្វីស អើយ ថ្ងៃនេះខ្ញុំលះបង់ជីវិតដើម្បីប្រទេសស្វីស។” គាត់បាននិយាយថា “នៅលើភ្នំ ខាងលើជាផ្ទះពណ៌សបន្តិច។ ខ្ញុំមានប្រពន្ធ និងកូនបីនាក់កំពុងរង់ចាំខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែគេ នឹងមិនឃើញខ្ញុំទៀតទេ ព្រោះថ្ងៃនេះខ្ញុំលះបង់ជីវិតសម្រាប់ប្រទេសស្វីស។”

ពួកគេថា “តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី អាណុល រ៉ុន វ៉ែន វែលវីដ?”

89 គាត់បាននិយាយថា “ធ្វើតាមខ្ញុំ ហើយធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពជាមួយនឹងអ្វី ដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។”

90 ហើយគាត់បានក្រឡេកមើលកងទ័ពរហូតដល់គាត់រកឃើញលំពែងក្រាស់ បំផុត។ រួចគាត់លើកដៃឡើងលើអាកាស គាត់រត់សំដៅទៅជញ្ជាំងលំពែងដីធំនោះ ហើយស្រែកថា “បើកផ្លូវដើម្បីសេរីភាព! បើកផ្លូវដើម្បីសេរីភាព!” លំពែងមួយរយ បានងាកមកចាក់រាងកាយរបស់គាត់ គាត់បានបោះដៃចេញហើយដាក់ផ្តុំនៅក្នុង ទ្រូងរបស់គាត់ផ្ទាល់ ដែលបានដាក់គាត់ចុះ ហើយគាត់បានស្លាប់នៅចុងលំពែង ទាំងនោះ។ ជនជាតិស្វីសទាំងនោះបានដើរតាមគាត់ដោយដំថ្មនិងដំបង។ ការ បង្ហាញវិភាពដ៏អស្ចារ្យនោះបានបញ្ឆេះកងទ័ពនោះ រហូតដល់ជនជាតិស្វីសវាយ ពួកគេចេញពីទឹកដី។ ហើយពួកគេមិនដែលមានសង្គ្រាមទេ តាំងពីថ្ងៃនោះមក។

91 ក្រោកឈរឡើងនៅប្រទេសស្វីស ហើយដាក់ឈ្មោះរបស់ អាណុល រ៉ុន វ៉ែន វែលវីដ អ្នកនឹងឃើញទឹកភ្នែកហូរចុះលើថ្ពាល់។ ហេតុអ្វី? គាត់បានសង្គ្រោះ ទឹកដីរបស់ពួកគេ។ នោះជាទង្វើរ៉ឺបុរសដ៏អស្ចារ្យ។ វាកម្រនឹងប្រៀបធៀបជាមួយ ហើយមិនដែលលើសពីនៅលើផែនដីនេះទេ។

92 ប៉ុន្តែ អូ វាជាជឿនតូចមួយចំពោះអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅថ្ងៃមួយ! នៅពេលដែលការប្រណាំងរបស់អំដាមក្រោកឈរ អារក្សចូលពីគ្រប់ទិសទី ហោរាបានបរាជ័យ ច្បាប់បានបរាជ័យ ការបូជាគោនិងកូនចៀមបានបរាជ័យ ធម្មជាតិរបស់មនុស្សបានបរាជ័យ អ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ហើយការប្រណាំងតិចតួចរបស់អំដាមបានក្រោកឈរ យកឈ្នះ លើសចំនួនដោយអារក្ស អបិយជំនឿ ជំងឺ ធាតុគា។ មានម្នាក់ដើរចេញទៅស្ថានសួគ៌ ហើយនិយាយថា “ថ្ងៃនេះខ្ញុំនឹងស្លាប់សម្រាប់ការប្រណាំងរបស់អំដាម។” ទ្រង់បានមកផែនដី ហើយបានក្លាយទៅជាសាច់ឈាម។ ទ្រង់មើលទៅត្រង់កន្លែងដែលកណ្តាលលំពែងងងឹតបំផុត។ ភាពងងឹតបំផុតនៃការភ័យខ្លាចរបស់មនុស្សទាំងអស់គឺសេចក្តីស្លាប់ ហើយទ្រង់បានយកសេចក្តីស្លាប់ទៅក្នុងទ្រង់ទ្រង់។ ហើយនៅលើកាលវាវី ទ្រង់បានថ្វាយយញ្ញបូជា ហើយស្រែកថា “បង្កើតផ្លូវសម្រាប់សេរីភាព!”

93 ហើយទ្រង់ស្រែកទៅកាន់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ “ចូរយករបស់ដែលខ្ញុំបានបន្សល់ឱ្យដល់អ្នក ឈាមនិងវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ ហើយតស៊ូជាមួយអ្វីដែលអ្នកមាន។” យើងអាចយកឈ្នះនៅយប់នេះ តាមរយៈនោះ មិត្តអើយ។ អ្នកអាចបណ្តេញអារក្សចេញពីអ្នកបាន។ រាល់សត្រូវចាស់ដែលមាននៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក វាអាចត្រូវបានបណ្តេញចេញដោយព្រះលោហិត និងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទ ហើយអ្នកអាចឈរបានគ្រប់លក្ខណ៍នៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ព្រះគ្រីស្ទបានបើកផ្លូវ!

94 តើអ្នកអាចធ្វើបានច្រើនដូចជាលើកដៃទៅរកទ្រង់ ហើយនិយាយថា “អភ័យទោសឱ្យខ្ញុំផង”? សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្អូន។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត “សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង ព្រះជាម្ចាស់ ឥឡូវនេះទូលបង្គំបានសារភាពកំហុសរបស់ទូលបង្គំហើយ?”

95 តើមានសមាជិកក្រុមជំនុំមិនក្តៅមិនត្រជាក់ខ្លះណាដែលទៅព្រះវិហាររាល់ថ្ងៃ ហើយប្រហែលជាព្យាយាមធ្វើជាអ្នកគោរពតាមដែលអាចធ្វើបានទេ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេថាចរិតឆេវឆាវ និងភាពព្រៃយកឆ្លើយ និងអាត្មានិយម ទម្លាប់នៅជាប់នឹងអ្នករហូតដល់មិនទទួលបានជ័យជម្នះ? តើអ្នកចង់ត្រូវបានសម្អាតដោយព្រះលោហិតនៅយប់នេះ ពីអ្វីទាំងអស់នោះទេ? “ពីព្រោះបញ្ញាចិត្តនៃពួកអ្នកដែលថ្វាយបង្គំនោះមិនបានដឹងថាមានបាបទៀតទេ...” តើអ្នកចង់លើកដៃរបស់អ្នកទេ សមាជិកក្រុមជំនុំ? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ លើកដៃរបស់អ្នកហើយនិយាយថា “បងប្រុស

ប្រាណហាំ ចងចាំខ្ញុំដោយការអធិស្ឋាន។” ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ ត្រូវហើយ។ នោះជារឿងពិត...នោះជារឿងពិតដែលត្រូវធ្វើ។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នកនៅទីនោះ លោក។

96 អ្នកផ្សេងលើកដែរនិយាយថា “សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផងព្រះជាម្ចាស់។ ទូលបង្គំដឹងថាទូលបង្គំជាគ្រីស្ទាន ប៉ុន្តែទូលបង្គំមិនរស់នៅបែបគ្រីស្ទានទេ។ ទូលបង្គំដឹងថាទូលបង្គំមិនបានធ្វើវាទេ។ ហើយក្នុងចិត្តទូលបង្គំពិតជាមិនត្រូវជា មួយទ្រង់ទេ។ ទូលបង្គំចង់ក្លាយជាអ្នករើសតាំងរបស់ព្រះ។ ទូលបង្គំមានអារម្មណ៍ ក្នុងចិត្តបានដឹង ប៉ុន្តែទូលបង្គំមិនដែលទុកមួយឡើយពីទម្ងន់ដែលងាយរំខាន ទូលបង្គំនោះទេ។ ហើយទូលបង្គំចង់ទុកវាចោលនៅយប់នេះ។ ហើយដោយ ព្រះគុណរបស់ព្រះ ទូលបង្គំនឹងធ្វើវា។ អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។” តើអ្នកនឹងលើកដៃ របស់អ្នកទេ? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត។ បន្តិចទៀត យើង កំពុងរង់ចាំ។

97 ខណៈពេលដែលយើងកំពុងរង់ចាំយ៉ាងស្ងៀមស្ងាត់ អ្នករាល់គ្នាបាន ឱនក្បាលអធិស្ឋាន ហើយបន្លឺសំឡេងយ៉ាងស្រទន់ឥឡូវនេះ៖

មានឈាមរិសេសហូរមកលោះបាប
ចេញពីរបួសព្រះអង្គ
ឯមនុស្សមានបាបបើចូលទៅក្រាប...
នោះទ្រង់លាងឱ្យហ្មត់ហ្មង។
នោះ...

98 តើអ្នកមិនគិតថាវាចប់ទេ? កុំព្យាយាមលាងវាចេញ។ ព្រះគ្រីស្ទគឺនៅលើដៃ របស់អ្នក។

99 លោកពីឡាតបានសាកល្បងវា នៅព្រឹកនេះ ប្រហែលម៉ោងប្រាំមួយ ប៉ុន្តែ ដែរបស់គាត់នៅតែប្រឡាក់ឈាម ហើយមានកំហុស។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលបាន កើតឡើងចំពោះគាត់។ គាត់បានឡើងទៅប្រទេសស្វីស ច្រើនឆ្នាំក្រោយមក រង្វងស្មារតី ធ្លាក់ខ្លួនស្លាប់ក្នុងអាងទឹក។ ព្រឹកនេះនៅប្រទេសស្វីស មនុស្សរាប់ រយនាក់មកមើលកន្លែងកើតហេតុ ទឹកពណ៌ខៀវពុះឡើងពីបាតនៃទឹកជំនោះ។ ពួកគេធ្វើវាជារៀងរាល់ឆ្នាំ។ វាជារឿងព្រេងបុរាណ គេនិយាយថា ព្រះមិនព្រមយក ទឹកមកលាងដៃរបស់គាត់។

100 បងប្រុស មិនថាអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកប៉ុន្មានដងទេ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកព្យាយាមធ្វើ គ្មានអ្វីអាចសម្អាតដៃអ្នកបាន ក្រៅពីព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះបានបដិសេធា។ ហើយទឹកពណ៌ខៀវ ស្ទើរតែ បន្ទាប់ពីពីរពាន់ឆ្នាំ នៅតែពុះ។ ព្រះបដិសេធា។ ភាពសុចរិតរបស់អ្នកមិនអាចសម្អាតអំពើបាបរបស់អ្នកបានទេ។ គ្មានអ្វីក្រៅពីព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ! គិតឥឡូវនេះ។ យើងនឹងអធិស្ឋានមួយភ្លែត។

101 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើខ្ញុំអាចសួរអ្វីបាននៅយប់នេះ។ ពេលដែលទ្រង់ឈរនៅឯសាលាជំនុំជម្រះរបស់ពីឡាត់ នៅព្រឹកនេះ ហើយមានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើវាជាណាចក្ររបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅលើពិភពលោកនេះ ខ្ញុំអាចនិយាយទៅកាន់ព្រះបិតារបស់ខ្ញុំ ហើយភ្លាមៗ ទ្រង់នឹងចាត់ទេវតាដប់ពីរកងមកឯខ្ញុំ។” នៅពេល ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេអាចបំផ្លាញពិភពលោក។ “ខ្ញុំនឹងនិយាយទៅកាន់ទ្រង់ ហើយទេវតាដប់ពីរកងនឹងមកតាមការចាត់ចែងរបស់ខ្ញុំ។” ទ្រង់អាចធ្វើវាបាន។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានឈរនៅទីនោះ ដោយស្ងួតបូក និងបន្ទាបខ្លួន ដើម្បីទទួលយកសេចក្តីស្លាប់របស់អ្នក ហើយទទួលយកអំពើបាបរបស់អ្នក។

102 តើអ្នកនឹងដឹងគុណគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការបូជានោះនៅយប់នេះទេ អ្នកដែលជាអ្នកត្រូវការវា ហើយអ្នកត្រូវការពរជ័យរបស់ព្រះ តើអ្នកនឹងឈរឡើងសម្រាប់ការអធិស្ឋាននេះទេ? គ្រាន់តែក្រោកឈរឡើង អ្នកដែលចង់ត្រូវបានគេចងចាំនៅក្នុងការអធិស្ឋាននេះ ដោយនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង។ ខ្ញុំមានកំហុស ខ្ញុំបានធ្វើខុស ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ទទួលយកការលើកលែងទោសរបស់ខ្ញុំតាមរយៈព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។” តើអ្នកនឹងក្រោកឈរនៅពេលនេះបានទេ? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តីវ័យក្មេង។ នោះហើយជាភាពក្លាហាន។ គ្រាន់តែឈរនៅទីនោះ។

103 ចង់ប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកលើកដៃ ហើយមិនស្មោះត្រង់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីក្រោកឈរឬ? តើដំណឹងល្អបានធ្វើល្អអ្វីដល់អ្នក? អូ ការលេងជាមួយពួកជំនុំ លេងជាមួយព្រះ! ដល់ម៉ោងជិតមកដល់ហើយ មួយថ្ងៃៗនេះ គ្រាប់បែកបរាណូនឹងវាយប្រហារមកទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ នៅក្នុងរាងចក្រម្យៅដ៏ធំមួយនេះ។ វានឹងមិនមានការបំបែកមួយវិនាទីដើម្បីគិតវា។ វានឹងយឺតពេលហើយ ហើយប្រហែលជាមុនបុណ្យអ៊ីស្ទ្រែលខាងមុខនេះ ឬសូម្បីតែបុណ្យអ៊ីស្ទ្រែលនេះ។ តើអ្នកមិនឈរទេឥឡូវនេះ?

និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំជាមនុស្សមានបាប។ ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ ដោយការថ្វាយអង្គទ្រង់ជាដង្វាយលោះបាបរបស់ទូលបង្គំ។ ហើយដោយព្រះគុណទ្រង់ និងព្រះគុណរបស់ទ្រង់តែមួយគត់ ទូលបង្គំនៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះ។” តើអ្នកនឹងសារភាពកំហុសរបស់អ្នកទេ? អ្នកណាដែលលាក់អំពើបាបរបស់ខ្លួន នោះនឹងមិនចម្រើនឡើងឡើយ។ អ្នកណាដែលសារភាពអំពើបាបរបស់ខ្លួន នោះមានមេត្តា។ ស្រេចតែអ្នកទេ។ ទ្រង់កំពុងមើល។

104 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ដ៏មានពរនៃយើង ក្នុងចំនួនដ៏សមគួរនៅយប់នេះ មានព្រលឹងសោកស្តាយបីនាក់ បុរសម្នាក់ និងស្ត្រីពីរនាក់។

105 ដូចដែលខ្ញុំកំពុងគិត ព្រះអម្ចាស់នៃកាលវ៉ារី នៅពេលមួយនៅឯនាយម្ខាងបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមនឹកចាំពីទូលបង្គំ នៅពេលព្រះអង្គយាងមកក្នុងព្រះរាជ្យរបស់ព្រះអង្គ” ម្នាក់ទៀតបាននិយាយថា “បើទ្រង់មែន សូមឲ្យយើងឃើញការអស្ចារ្យ យកយើងចេញពីឈើឆ្កាង ហើយសង្គ្រោះខ្លួនអ្នកទៅ។” ហើយម្នាក់ទៀតបាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង។” ហើយព្រះសិរទ្រង់បែរទៅខាងស្តាំ ហើយបន្ទូលថា “ថ្ងៃនេះ អ្នកនឹងបាននៅឋានសួគ៌ជាមួយខ្ញុំ។” ប៉ុន្តែទ្រង់បានស្ងៀមស្ងាត់ចំពោះអ្នកម្នាក់ទៀតនោះ ព្រោះគ្មានការប្រែចិត្តទេ។

106 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ប្រហែលជាទាំងនេះ...ទូលបង្គំនឹងជឿជាក់ថាពួកគេមានតែបីនាក់ប៉ុណ្ណោះនៅក្នុងអាគារ ដែលមានអារម្មណ៍ថា ពួកគេត្រូវតែសារភាពកំហុសរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែថាពួកគេបានមកតាមផ្លូវគ្រប់គ្រាន់គឺផ្លូវនៃឈើឆ្កាង។ អត់ទោសឱ្យពួកគេ ព្រះអម្ចាស់ និងប្រទានពរដល់ពួកគេ។ ពួកគេកំពុងឈរនៅទីនេះយប់នេះ ដូចដែលទ្រង់បានឈរសម្រាប់ពួកគេនៅក្នុងសាលដំនុំជំរះរបស់លោកពីឡាត់ ដូចដែលទ្រង់បានឈរសម្រាប់ពួកគេរវាងស្ថានសួគ៌ និងដំនុំជំរះ នៅពេលដែលព្រះអាទិត្យបានធ្លាក់ចុះ ហើយព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺរបស់វា ហើយរាំងនននៃព្រះវិហារត្រូវបានបែកពីកំពូលទៅដល់បាត។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ពួកគេ ហើយប្រទានឱ្យពួកគេពីសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ហើយលាងសំអាតពួកគេដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកពួកគេ ដោយព្រះចេស្តាដ៏វិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ ចូលក្នុងព្រះកាយនៃព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ហើយពួកគេ

កាន់ខ្ជាប់ប្រាប់ពេលវេលានិងភាពអស់កល្បជានិច្ច។ ប្រទានពរដល់អ្នកដទៃដែល
មានអារម្មណ៍ថាខ្លួនមិនអីទេ ដែលពួកគេបានជួបហើយ ហើយបានធ្វើដូច្នោះ។
ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមពរជ័យនេះដល់ពួកគេ ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

107 ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ហើយអ្នកដែលឈរជិតអ្នកដែលងើបឡើង ចូរឈោងដៃ
ឡើង នរណាម្នាក់ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក” ត្រូវហើយ ជាដៃ
នៃការប្រកប។

108 ឥឡូវនេះ យើងយឺតពេលបន្តិចក្នុងកម្មវិធីរបស់យើង។ ស្រឡាញ់
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវប៉ុន្មាននាក់ លើកដៃឡើង? ខ្ញុំចូលថា នៅក្នុងភាពស្ងៀមស្ងាត់
ឥឡូវនេះ ឬគ្រាន់តែស្ងាត់តាមដែលយើងអាចធ្វើបាន ក្នុងពិធីរំលឹកដល់ព្រះអង្គ
ដែលគង់នៅគ្រប់ទិសទី។ យប់នេះហើយ បើយើងអាចច្រៀងដោយស្រទន់:

ខ្ញុំបានឱនក្រាបត្រង់ឈើឆ្កាងព្រះអង្គ
ទាំងសូមឱ្យទ្រង់លាងអស់បាបខ្ញុំផង
នៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ...(នៅពេលដែលអ្នកបានបំពេញតម្រូវការ ចូរ
ដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅលើវា) ឈាមទ្រង់បានលាងខ្ញុំឱ្យឥត
សៅហ្មង
អូ សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

សូមឱ្យយើងច្រៀងដោយស្រទន់ ពេលយើងអានក្បាលថ្វាយទ្រង់។

ខ្ញុំបានឱនក្រាបត្រង់ឈើឆ្កាងព្រះអង្គ
ទាំងសូមឱ្យទ្រង់លាងអស់បាបខ្ញុំផង
ឈាមទ្រង់ក៏លាងខ្ញុំឱ្យឥតសៅហ្មង
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

ចូរសរសើរព្រះនាមវិសេស! (នាមប្រសើរ!)
ចូរសរសើរព្រះនាមដ៏ប្រសើរ!
ឈាមទ្រង់ក៏លាងខ្ញុំឱ្យឥតសៅហ្មង
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

109 ឥឡូវនេះដោយស្ងៀមស្ងាត់ ដោយឱនក្បាល។ អ្នកដែលបានសង្គ្រោះ ចូរ
និយាយថា:

អូ...

លើកដៃរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។

អូ ព្រះលោហិតលាងឱ្យខ្ញុំហ្មត់ហ្មង!
ចិត្តខ្ញុះអរណាស់ដែលទ្រង់លោះខ្ញុំផង
ព្រះយេស៊ូវទ្រង់លោះខ្ញុំហើយសង្គ្រោះខ្ញុំ។
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

ចូរសរសើរព្រះនាមដ៏ប្រសើរ!
ចូរសរសើរព្រះនាមដ៏ប្រសើរ!
ឈាមទ្រង់ក៏លាងខ្ញុំឱ្យឥតសៅហ្មង
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

110 ឥឡូវនេះ ដោយដៃរបស់អ្នកដាក់ចុះ ក្បាលរបស់អ្នកបានឱនចុះ។ ខ្ញុំ
គ្រាន់តែគិត មាននរណាម្នាក់បានទូរស័ព្ទមកកាលពីប៉ុន្មាននាទីមុន ហើយបាន
និយាយថានរណាម្នាក់ចង់ត្រូវបានគេចងចាំនៅយប់នេះនៅក្នុងការអធិស្ឋាន
សម្រាប់រាងកាយរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមិនអាចត្រលប់ទៅការប្រជុំវិញសម្រាប់យប់
ថ្ងៃអាទិត្យសម្រាប់កម្មវិធីព្យាបាលដ៏អស្ចារ្យនោះទេ។ តើអ្នកនឹងឈរឡើងអ្នកដែល
ចង់ត្រូវបានគេចងចាំនៅក្នុងការអធិស្ឋាននោះនៅពេលនេះ?

...ឈាមទ្រង់ក៏លាងខ្ញុំឱ្យឥតសៅហ្មង
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!
ចូរសរសើរ...

111 ឥឡូវនេះដោយឱនក្បាលរបស់អ្នក។ “ទ្រង់ត្រូវបួសដោយសារអំពើរំលង
របស់អ្នក មានស្នាមដាំដោយអំពើទុច្ចរិតរបស់អ្នក ការប្រដៅនៃសន្តិភាពរបស់អ្នក
បានមកលើទ្រង់ ហើយជាមួយនឹងស្នាមរំពាត់របស់ទ្រង់ អ្នកបានជាសះស្បើយ។”

សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

112 ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតាដែលមានព្រះពរ កាលដែលយើងចូលទៅជិតឈើគ្នាង
ដោយបន្ទាបខ្លួនឥឡូវនេះ ជាកន្លែងដែលព្រះគុណ និងសេចក្តីមេត្តាករុណា
បានរកឃើញទូលបង្គំ នៅទីនោះ ពន្លឺ និងផ្កាយព្រឹក បញ្ចេញពន្លឺរបស់វាជុំវិញ
ទូលបង្គំ។ អ្នកជំងឺទាំងនេះកំពុងឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ពួកគេកំពុងតែជឿ

ឥឡូវនេះថា ដោយសេចក្តីជំនឿ ពួកគេមើលទៅលើស្នាមរំពាត់នោះ នៅត្រង់នោះ។ “ហើយដោយស្នាមរបូសរបស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” ព្រះវិបិតាជីវិតសុទ្ធ អើយ យើងមកសារភាពជំនឿរបស់យើង ដោយជឿថាទ្រង់បានប្រោសរូបកាយ យើងដែលឈឺ តាមរយៈការរងទុក្ខដ៏ធំរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ហើយយើងសូម ជូនដល់ប្រជាជនដែលកំពុងឈរនេះ ជាការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿ ដែលទ្រង់ បានសន្យាថានឹងសង្គ្រោះអ្នកជំងឺ។ ហើយយើងរួមគ្នាជាឯកតានៃអ្នកជឿរបស់ទ្រង់ នៅយប់នេះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កន្លែងណាដែលមនុស្សប្រមូលផ្តុំគ្នាពីរ ឬបីនាក់ ខ្ញុំនឹងនៅកណ្តាលពួកគេ។” ហើយយើងខ្ញុំសូមមេត្តាដល់ពួកគេ ដើម្បីឲ្យព្រះគុណ ទ្រង់អាចប៉ះដល់ព្រលឹងខាងក្នុងបំផុតរបស់ពួកគេ អ្វីមួយដែលនឹងបោះយុថ្កាទៅ ជ្រៅ ថាពួកគេនឹងដឹងថា ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅទីនេះ ហើយបានមានបន្ទូលទៅពួកគេ និយាយថា “កូនរបស់អញអើយ អញបានយកជំងឺរបស់ឯងទៅដាក់នៅកាល់វ៉ារី។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែដាក់ការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកទាំងអស់មកលើអញ ព្រោះ អញយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះឯង។” ហើយសូមឲ្យពួកគេបានជាសះស្បើយគ្រប់ៗ គ្នា ដ្បិតយើងសូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

113 ហើយនៅពេលដែលពួកគេអង្គុយឥឡូវនេះ មានមនុស្សជិតស្និទ្ធនឹងពួកគេ ដាក់ដៃរបស់អ្នកលើពួកគេ នរណាម្នាក់ដែលកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ពួកគេនឹងដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ។ ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ ឡើងវិញ។” ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ។

114 បើខ្ញុំមិនច្រឡំ តើខ្ញុំមិនសម្លឹងមើលបុរសដែលបានជាសះស្បើយនៅទីនេះ ប៉ុន្មានថ្ងៃមុន ឬមួយថ្ងៃអាទិត្យមុនទេឬ នោះជាមនុស្សថ្លង់ ឬអ្វីមួយនៅក្នុង ត្រចៀក? ខ្ញុំឃើញអ្នករីករាយនឹងការប្រជុំនៅយប់នេះ។ តើអ្នកឮខ្ញុំច្បាស់ទេ ឥឡូវនេះ? នោះជាការល្អ។ អស្ចារ្យមែន! គ្រាន់តែក្រោកឈរមួយភ្លែត។ តើមាន ប៉ុន្មាននាក់នៅចាំគាត់នៅទីនេះ? ហើយគាត់បានឆ្លងកាត់បន្ទាត់អធិស្ឋាន នាំគាត់ ឡើងទៅវេទិកា ហើយព្រះអម្ចាស់បានប្រោសគាត់និងធ្វើឱ្យគាត់បានជា។ សូម ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរ! សូមអរគុណបងប្រុសសម្រាប់ទីបន្ទាល់របស់អ្នក។ វាអាច ឆ្លងកាត់មនុស្សរាប់សិបនាក់! ប៉ុន្តែតើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ?

115 ឥឡូវនេះ យើងចង់ជួបអ្នកនៅយប់ស្អែក ព្រលឹម។ ហើយបន្ទាប់មកថ្ងៃអាទិត្យ ព្រឹកព្រលឹម។ រសៀលថ្ងៃអាទិត្យ ហើយប្រសិនបើអ្នកអាចត្រលប់មកវិញសម្រាប់

កម្មវិធីព្យាបាលនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យ។ ដរាបណាយើងជួបគ្នា សូមក្រោកឈរឡើង
ហើយច្រៀងចម្រៀង ចូរយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវមកជាមួយអ្នក។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក
នាមនោះនឹងចម្រើនឱ្យបានធូរ...

បត់ស្តាំជុំវិញ ហើយចាប់ដៃគ្នាឥឡូវនេះ។

ចូរនាំយកជាមួយដរាប។
នាមវិសេស...

បត់ស្តាំហើយចាប់ដៃ។


...អូ នាមប្រសើរ!
គឺជាទីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
នាមវិសេស (នាមវិសេស!) ឱ នាមប្រសើរ! (នាមប្រសើរ!)
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវមើលតាមនេះ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវឱនក្បាលចុះ
លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់
ជាស្តេចលើអស់ទាំងស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកុដ
ទ្រង់

នៅពេលដំណើរបស់យើងចប់។
នាមវិសេស! នាមប្រសើរ! (នាមប្រសើរ!)
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ! (នាមប្រសើរ!)
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

116 ឥឡូវនេះចងចាំក្រុមចម្រៀង នៅរាល់ដៃលចាក់ផ្សាយពេលព្រឹក ដីបបិលយូ
អិលអភីនៅម៉ោងប្រាំបួន។ ហើយបងប្រុសស្រ្តីគឺយើមកនៅម៉ោងប្រាំបួនសែសិប
ប្រាំនាទី ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។ ទើបតែបង្កើតខ្សែអាត់សម្រាប់គាត់នៅសៀវភៅនេះ ស្តីពី
ការរស់ឡើងវិញ។

117 ហើយឥឡូវនេះ រហូតដល់យើងបានជួបគ្នាម្តងទៀត ពរជ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់
 ស្ថិតនៅជាមួយអ្នក ដូចជាយើងឱនក្បាលចុះ។ ហើយខ្ញុំនឹងសួរមិត្តភក្តិ និង
 បងប្រុសដ៏ល្អរបស់ខ្ញុំ បងប្រុស ផាលមីរ មកពីរដ្ឋ ហ្សកហ្ស៊ី ប្រសិនបើគាត់នឹង
 បញ្ចប់កម្មវិធីនេះក្នុងពាក្យអធិស្ឋាន ខណៈដែលយើងអធិស្ឋាន។ បងប្រុសផា
 លមីរ។ 

ភាពល្អឥតខ្ចោះ KHM57-0419

(The Perfection)

ផ្នែកការប្រជុំបុណ្យអឺស្ទើរ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃសុក្រដ៏ល្អថ្ងៃទី 19 មេសា 1957 នៅរោងឧបោសថប្រាណាហាំ នៅ ជេហ្វឺសាន់វិល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG